
Ikt.sz.: 02/163-23/2024

Budapest Főváros Vili, kerület Józsefvárosi Önkormányzat
Képviselő-testülete

JEGYZŐKÖNYV

Készült: Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
2024. május 16-án (csütörtök) 9.00 órától a Józsefvárosi Polgármesteri Hivatal 
III. emelet 300-as tárgyalójában megtartott 4. rendes üléséről

Jelen vannak: Pikó András, Dr. Erőss Gábor, Rádai Dániel, Szili-Darók Ildikó, Camara- 
Bereczki Ferenc Miklós, Czeglédy Ádám, Egry Attila, Gondos Judit, Hermann György, 
Dr. Juharos Róbert, Könczöl Dávid, Sátly Balázs, Soós György, Stettner István, Szarvas 
Koppány Bendegúz, dr. Szilágyi Demeter, Veres Gábor, Vörös Tamás

valamint a jelenlévő meghívottak:
dr. Törőcsik Edit Julianna - jegyző, dr. Lehoczky Balázs - aljegyző, Hőrich Szilvia - 
Gazdasági vezető, Dómján Dorottya - Polgármesteri Kabinet kabinetvezető-helyettes, 
Sztripszky Hanna - Közösségi Részvételi Iroda irodavezető, dr. Székelyhídi Lívia - Jogi 
Iroda irodavezető, Czira Éva Mandula - Jegyző Kabinet Szervezési Iroda irodavezető, 
Antalicz Zsolt - Jegyző Kabinet Ügyfélszolgálati Iroda irodavezető, Borbás Gabriella - 
Kerületgazdálkodási Ügyosztály ügyosztályvezető, Tiszai Árpád - Költségvetési és 
Pénzügyi Ügyosztály ügyosztályvezető, Farkasné Öze Angéla - Költségvetési és Pénzügyi 
Ügyosztály ügyosztályvezető-helyettes, Pfeifenróth Noémi - Költségvetési és Pénzügyi 
Ügyosztály Költségvetési Iroda irodavezető, Csutor Ágnes — Városépítészeti Iroda 
irodavezető-helyettes, dr. Kóródi Éva - Hatósági Ügyosztály ügyosztályvezető, Tóth Csaba 
- Hatósági Ügyosztály Igazgatási Iroda irodavezető, Nyeste Zsuzsa - Hatósági Ügyosztály 
Anyakönyvi Iroda irodavezető, Nemes Gábor István - Humánszolgáltatási Ügyosztály 
ügyosztályvezető, Pokornyi Viktória - Humánszolgáltatási Ügyosztály Humánkapcsolati 
Iroda irodavezető, Nagy Ibolya - Humánszolgáltatási Ügyosztály Családtámogatási Iroda 
irodavezető. Bajusz Ferenc - Közterület-felügyeleti Ügyosztály ügyosztályvezető, Mezőfi 
Krisztina - Személyügyi Iroda irodavezető, Ludvig Éva - Belső Ellenőrzési Iroda 
irodavezető, Kovács Ádám György - Informatika Iroda irodavezető, Kovács Ottó István - 
JGK Zrt. igazgatóság elnöke, dr. Szirti Tibor - JGK Zrt. Vagyongazdálkodási igazgató, 
Sztanek Endre - JGK Zrt. városüzemeltetési igazgató, Magyar Balázs - JGK Zrt. Parkolási 
igazgató, Lágler Péter Károly — JKN Zrt. vezérigazgató, Sárkány Csilla - Rév8 Zrt. 
vezérigazgató, Takács Gábor - Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Központ 
intézményvezető, Koscsóné Kolkopf Judit - Józsefvárosi Egyesített Bölcsődék 
intézményvezetője, Őszi Éva - BKIK VIII. kér. bizottsági tag, dr. Printz János Károly - Dr. 
Printz és Társa Kft. könyvvizsgáló, dr. Urbán Kristóf - Jogi Iroda irodavezető-helyettes

Távolmaradást bejelentette: Sántha Péterné



Pikó András
Jó reggelt kívánok! Tisztelettel köszöntőm a megjelent képviselőket, a meghívott vendégeket 
és valamennyi jelenlévőt. Tájékoztatom Önöket, hogy Budapest Főváros VIII. kerület 
Józsefvárosi Önkormányzat képviselő-testületének ezéví 4. rendes ülését megnyitom. 
Távolmaradását bejelentette Sántha Pétemé képviselő asszony. Kérem a tisztelt Képviselőket, 
hogy a határozatképesség megállapítása érdekében kapcsolják be a szavazógépeket. 
Megállapítom, hogy jelen van 17 képviselő, hiányzik 1, a képviselő-testület tehát 
határozatképes. A minősített többséghez 10 egybehangzó szavazat kell, az egyszerű 
többséghez pedig 9 szavazat szükséges. Többen jelezték, hogy ma délután 4 órától 
programjuk van, úgyhogy arra kérem a tisztelt Képviselőket, hogy az eddig megszokott 
magas színvonalú hozzászólásokkal, de röviden próbáljuk meg a vitákat lebonyolítani. 
Tájékoztatom a képviselőket, hogy a meghívó 12. napirendi pontjánál az előterjesztő 
személyében változás történt a kiküldötthöz képest. Az előterjesztők Dr. Eröss Gábor 
alpolgármester és Szili-Darók Ildikó alpolgármester asszony. Továbbá tájékoztatom a 
képviselőket, hogy a meghívó szerinti 16. napirendi pont számozása 1. napirendi pont 
számozásra változik A meghívó szerinti 1-15. napirendi pontok számozása tehát 2-16. 
napirendi pont számozásra változik. A meghívó szerinti 17-19. napirendi pontok pedig 
változatlanok maradnak. Egyszerű többséggel döntünk a napirendről. Kérem, hogy 
szavazzunk most. Jegyző asszony.

Dr. Törőcsik Edit Julianna
Annyi történt mindössze, hogy a belső ellenőrzésről szóló éves jelentést vettük az első helyre. 
Az én álláspontom szerint az úgy helyes, hogyha az van először, és utána van a zárszámadási 
rendelet. Igazából a jogszabály úgy szól, hogy azt előbb kell előterjeszteni, tehát igazából az 
előbb azt jelenti, hogy szerintem az az 1. napirendi pont, és a zárszámadás utána a második. 
Ennyi történt csak.

Pikó András
Köszönjük szépen. Most akkor a napirendről szavazunk. Kérem, hogy szavazzunk.
17 igennel elfogadtuk a napirendet.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
135/2024. (V. 16.) számú határozata

(17 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Képviselő-testület az SZMSZ 16. § (l)-(2) bekezdése értelmében a meghívóban kiküldött 
és az elhangzott módosítások szerint az alábbi napirendet fogadja el:

Napirend:

1. Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat 2023. évi 
összefoglaló belső ellenőrzési jelentésének jóváhagyására
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: dr. Törőcsik Edit Julianna jegyző
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2. Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat 2023. évi 
költségvetésről szóló 40/2022. (XII. 15.) önkormányzati rendelet végrehajtására 
vonatkozó zárszámadási rendelet megalkotására
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

3. Javaslat a Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt 2023. évi közszolgáltatási 
beszámolójának és a 2023. évi számviteli beszámolójának elfogadására 
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Kovács Ottó a Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt Igazgatóságának 
elnöke

4. Javaslat a Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt. 2024. évi közszolgáltatási 
szerződéseinek módosítására és új feladatok pénzügyi fedezetének biztosítására 
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Kovács Ottó a Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt Igazgatóságának 
elnöke

5. Javaslat a Rév8 Zrt. 2023. évre vonatkozó éves beszámolójának, 2023. évre 
vonatkozó éves közszolgáltatási beszámolójának, a 2024. évi üzleti tervének 
elfogadására és a 2024. évi Közszolgáltatási szerződésének a módosítására 
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Sárkány Csilla vezérigazgató, igazgatósági tag RÉV8 Zrt.

6. Javaslat a Józsefváros Közösségeiért Nonprofit Zrt. 2023. évre vonatkozó 
egyszerűsített éves pénzügyi beszámolójának, a 2023. évre vonatkozó éves szakmai 
beszámolójának, közhasznúsági jelentésének elfogadására és könyvvizsgálójának 
megválasztására, valamint az Alapszabályának a módosításokkal egységes 
szerkezetbe foglalásának előkészítésére és a Józsefváros Közösségeiért Nonprofit 
Zrt. 2024. évre vonatkozó Közszolgáltatási szerződésének módosítására 
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Lágler Péter Károly vezérigazgató

7. Javaslat a 2024. évi részvételi költségvetéshez kapcsolódó döntés meghozatalára 
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

8. Javaslat az önkormányzat tulajdonában álló józsefvárosi ingatlanok állami 
kisajátításával kapcsolatos döntések meghozatalára
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Hermann György képviselő

9. Javaslat a szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló és az intézményi 
gyermekétkeztetés térítési díjairól szóló Önkormányzati rendeletek módosítására, 
valamint a józsefvárosi idősek részére szóló oltási program elindítására 
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Dr. Erőss Gábor alpolgármester, Szili-Darók 
Ildikó alpolgármester
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10. Javaslat a felnőtt háziorvosi ügyeleti feladatok ellátásához szükséges pénzügyi 
fedezet biztosítására
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

11. Javaslat háziorvosi szerződés közös megegyezéssel történő megszüntetésére 
(írásbeli előterjesztés) PÓTKÉZBESÍTÉS, ZÁRT
Előterjesztő: Pikó András polgármester

12. Javaslat közfeladat-ellátási szerződés megkötésére a Fellegajtó Nyitogatók 
Alapítvánnyal
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

13. Javaslat a 2024. évi alapítványi pályázatok elbírálására
(írásbeli előterjesztés) PÓTKÉZBESÍTÉS
Előterjesztő: Dr. Erőss Gábor alpolgármester, Szili-Darók Ildikó alpolgármester

14. Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat 2023. évi 
gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról szóló átfogó értékelés 
elfogadására
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Szili-Darók Ildikó alpolgármester

15. Javaslat a Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Központ 2023. évi 
beszámolójának elfogadására
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Szili-Darók Ildikó alpolgármester

16. Javaslat a Józsefvárosi Egyesített Bölcsődék 2023. évi beszámolójának 
elfogadására, és Szervezeti és Működési Szabályzatának jóváhagyására
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Szili-Darók Ildikó alpolgármester

17. Javaslat a Józsefvárosi Óvodákkal kapcsolatos döntés meghozatalára 
(írásbeli előterjesztés) PÓTKEZBESÍTÉS, ZÁRT
Előterjesztő: Dr. Erőss Gábor alpolgármester

18. Javaslat fakivágási ügyben hozott iktatószámú határozat ellen
benyújtott fellebbezés elbírálására
(írásbeli előterjesztés) ZÁRT
Előterjesztő: Pikó András polgármester

19. Polgármesteri tájékoztató a lejárt határidejű testületi határozatok és a 
veszélyhelyzet idején meghozott polgármesteri döntések végrehajtásáról, az előző 
ülés óta tett fontosabb intézkedésekről, a jelentősebb eseményekről és az 
átmenetileg szabad pénzeszköz állomány lekötéséről
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester
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Napirend L pontja:
Javaslat a Budapest Főváros Vili, kerület Józsefvárosi Önkormányzat 2023. évi 
összefoglaló belső ellenőrzési jelentésének jóváhagyására
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: dr. Törőcsik Edit Julianna jegyző

Pikó András
Rá is térünk az 1. napirendi pont tárgyalására: Javaslat Budapest Főváros Vili kerület 
Józsefvárosi Önkormányzat 2023. évi összefoglaló belső ellenőrzési jelentésének 
jóváhagyására. Az előterjesztő a jegyző asszony. A téma a tárgyévre vonatkozó éves 
ellenőrzési jelentés, valamint a helyi önkormányzat által alapított költségvetési szervek éves 
ellenőrzési jelentései alapján készített összefoglaló. Az éves ellenőrzési jelentést kötelezően a 
képviselő-testületnek tárgyalnia kell. Ez történik most. Az előterjesztést a Költségvetési 
Bizottság határozatképtelenség miatt nem tárgyalta. A napirend vitáját megnyitom. Kérdezem 
jegyző asszonyt, hogy van-e kiegészítése? Nincs. Kérdezem a tisztelt Képviselőket, hogy van- 
e kérdésük az előterjesztéshez? Nem látok ilyet. Kérdezem a tisztelt frakcióvezetőket, hogy 
kívánnak-e szólni? Vörös Tamás, parancsoljon, Frakcióvezető úr.

Vörös Tamás
Köszönöm szépen a szót. Először is köszönöm szépen a belső ellenőrök munkáját. Nem az ő 
hibájuk az, hogy rendkívül alacsony számú ellenőrzés történt a múlt évben, és igazából az 
sem az ő hibájuk, sőt, egyáltalán nem az ö hibájuk, hogy a transzparencia, mint olyan, ebből a 
Hivatalból gyakorlatilag kiveszett, hiányzik és már csak a kommunikáció szintjén létezik, és 
minden korábbinál átláthatatlanabb és kevéssé transzparens az Önkormányzat. Gondoljunk 
csak azokra az információ kikérésekre, amelyeket nemhogy határidőre, hanem sokszor soha 
nem teljesít a tisztelt Hivatal. Az elmúlt évek teljesítménye ez volt. Nyilván, reméljük, hogy 
erre a pár hónapra már meg fog változni ez a fajta gyakorlat. Mindenesetre éppen ezért - és ez 
a Hivatalt irányító politikai döntéshozóknak szóló - szavazással támogatni a belső ellenőrzési 
jelentést nem fogjuk. Nyilván, a kollégákra való tekintetttel elutasítani sem, tehát a 
tartózkodás eszközével fogunk élni. Ezen kívül szeretném felhívni a szíves figyelmet, ez nem 
a 2023. év, hanem a 2024. év egyik fejleménye volt, hogy a polgármester úr a közétkeztetés 
legutóbbi pályázata során igazából elvonva a képviselő-testület diszkrecionális jogait, aláírt 
egy szerződést, és szeretnénk kérni jegyző asszonyt, hogy ebben az ügyben a szerződések 
aláírásának szabályossága tekintetében, erről ugye kormányhivatali észrevételek is születtek, 
egy belső ellenőri vizsgálatot legyen szíves elrendelni, mert nagyon kíváncsiak vagyunk arra, 
hogy hogyan csúszhatott át ez az eset a Hivatal belső ellenőrzési rendszerén. Ugye, az történt, 
hogy polgármester úr úgy állapította meg egy milliárdos értékű közbeszerzés eredményét, 
hogy arra neki felhatalmazása nem volt, hiszen nem volt eredmény hirdetve. Én szeretném 
kérni, hogy ebben a belső ellenőrzés jáijon el, és nézze meg, hogy milyen anyagok, milyen 
észrevételek és milyen dokumentumok születtek e tárgyban. Köszönöm szépen.

Pikó András
Köszönöm. Sátly Balázs frakcióvezető úr, parancsoljon.

Sátiy Balázs
Köszönöm szépen. Polgármester úrnak és a Hivatal munkatársainak szeretnék gratulálni, 
ugyanis a Józsefvárosi Önkormányzat lett az Ez a minimum programban résztvevő 
önkormányzatok közül a legátláthatóbb szervezet, és az egy nagy eredmény, hogy azt a 
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vállalást tettük 2019-ben, hogy az áthatóság lesz az egyik legfontosabb célkitűzésünk a 
működésünk tekintetében. Fideszes képviselőtársaimat pedig szeretném buzdítani arra, hogy 
bátran böngészgessék Józsefváros honlapját, ahol teljesen átfogó képet kapnak az 
önkormányzat működéséről, szerződésekről, valamint a döntésekről, nem is feltétlenül 
szükséges a hivatal munkatársait terhelni olyan adatkérésekkel, amik egyébként a honlapon 
teljesen transzparens módon megtalálhatóak. Köszönöm szépen, Polgármester úr.

Pikó András
Köszönöm szépen. Kérdezem a tisztelt Képviselőket, hogy kívánnak-e...? Szilágyi Demeter, 
parancsoljon.

Dr. Szilágyi Demeter
Köszönöm szépen. Csak akkor a pontosság kedvéért, még mindig várom azt a csomagot, ami 
a polgármesteri döntésekről szól, ugyanis ez abszolút nem nyilvános és nem elérhető 
semmilyen formában. Ezt én szeretném kérni. A másik fele pedig az, hogy a frakcióvezető 
képviselőtársam által elmondottakat, kérem, hogy módosító indítványként értelmezzék, és 
hozzunk erről döntést, hogy a Képviselő-testület úgy dönt, hogy soron kívüli belső ellenőrzési 
vizsgálatot rendel el, vagy felkéri a jegyzőt, hogy rendeljen el, vagy felkéri a polgármestert, - 
kérem, hogy a megfelelő terminus használatában segítsenek -, és a soron következő testületi 
ülésre pedig beszámolnak ennek a vizsgálatnak az eredményéről. Kérem, hogy így 
értelmezzék ezt a módosító indítványt. Köszönöm. Plusz határozati javaslatként, vagy ahogy 
tetszik, itt kérem jegyző asszony segítségét. Köszönöm.

Dr. Törőcsík Edit Julianna
Kedves Éva, válaszol erre? Köszönöm.

Ludvig Éva
A jogszabály szerint van arra lehetőség, hogy a képviselő-testület soron kívüli ellenőrzési 
vizsgálatot kezdeményezzen, és hogy szavazzon róla, lényegében.

Pikó András
Mindjárt szavazunk is róla. Jegyző asszony.

Dr. Törőcsik Edit Julianna
Szilágyi Demeternek szeretném mondani, hogy én úgy tudom, hogy kiment Önnek a válasz a 
polgármesteri döntésekkel kapcsolatban, nekem a kollegáim azt mondták, hogy kiküldték, és 
hogy folyamatosan megy a feltöltés a felületre, hogy hozzá tudjon férni az összeshez. Én ezt 
az információt kaptam.

Pikó András
Ezt majd tisztázzuk. Veres Gábor frakcióvezető úr, parancsoljon.

Veres Gábor
Köszönöm. Nekem csak egy rövid kérdésem van, hogy a képviselő által kezdeményezett 
bármilyen vizsgálat vagy bármilyen, a jegyzőnek intézett kérésre adott válasz határideje 30 
nap vagy a következő Képviselő-testület? Vagy mi ennek a határideje? Mert április 14-én 
küldtem egy kérdést a jegyző asszonynak azzal kapcsolatban, hogy a Vörös Tamás által szóba 
hozott közétkeztetési ügyben tartott bizottsági üléssel kapcsolatban a jegyzőkönyv az én 
álláspontom és az én általam megkérdezett ott ülő emberek többségének álláspontja szerint 
nem azonos a valósággal, és ez akkor is így van, hogyha az elnök vagy az elnökhelyettes ezt a 
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jegyzőkönyvet aláírta, és tegnap délután kaptam erre választ. Hogyha 30 nap a válaszadási 
határidő, akkor is kicsúsztunk belőle, és amit jegyző asszony ír, az is nagyon fura abban a 
tekintetben, hogy miután kap egy jelzést a hivatal arról, hogy az egyik képviselő nem ért 
egyet, és azt gondolja, hogy nem vág össze a jegyzőkönyv a valóságban megtörténtekkel, arra 
azt a választ adja a jegyző asszony, hogy ez innentől kezdve nem vizsgálható, hiszen aláírta az 
elnök és a jegyzőkönyv-hitelesítők. Én azt kértem, hogy ezt a jegyzőkönyvet úgy igazolja 
számomra a Hivatal, mint képviselő számára, aki nem vagyok meggyőződve annak a 
valóságtartalmáról, hogy a hangfelvételt vesse össze a jegyzőkönyvben szereplő leírt 
szöveggel, és azt kértem, hogy ezt az összevetést végezze el a Hivatal, és arról tájékoztasson, 
hogy ennek mi az eredménye. És nem gondoltam volna, hogy azt a választ fogom kapni, hogy 
ez rendben van így, csak, mert alá van írva. Egy szó mint száz, továbbra is szeretném kérni a 
jegyző asszonyt, hogy sürgősen vesse össze a hangfelvételt. Hallgassanak meg tanúkat az 
ügyben, ha kell, hogy pontosan mi történt ezen az ülésen, és annak fényében, ha nem a jegyző 
asszony kompetenciája ennek a válasznak a megadása , akkor a belső ellenőrzésre bízza ezt a 
feladatot, és ha még ez sem megy, akkor kérjen a Kormányhivataltól állásfoglalást, vagy bárki 
mástól, aki hajlandó meghallgatni azt a hangfelvételt, joga is van hozzá. Mert egész 
egyszerűen elfogadhatatlannak tartom, hogy ez egyáltalán megtörténik Józsefvárosban.

Pikó András
Köszönöm szépen. Vörös Tamás, parancsoljon.

Vörös Tamás
Köszönöm szépen. Először is, nyilván abban a reményben, hogy támogatja a Képviselő
testület a módosító indítványt, amelyet Szilágyi képviselő úr elövezetett, akkor abban az 
esetben határozati pontonkénti szavazást szeretnék kérni. Abban az esetben 2 határozati 
pontunk lesz. A másik ügyben pedig, én azt hiszem, hogy minden képviselőnek joga van 
megismerni, akár zárt keretek között is nyilván, a hangfelvételnek a tartalmát, főleg akkor, 
hogy ha azon ő is szerepel, és ilyen lehetőség van. Lehet, hogy érdemes lenne, adott esetben, 
ezt akár egy zárt bizottsági ülés keretében, akár vizsgálóbizottság, akár hasonló keretében 
meghallgatni, hogyha erre van mód, de igazából én bízom benne, hogy azért ehhez nem kell 
ilyen eszközökhöz folyamodni, hiszen szerintem a világ legegyszerűbb dolga meghallgatni 
egy jegyzőkönyvet. Ráadásul olvasgatva azt, mindenképpen feltűnik, hogy még a 
jegyzőkönyvben leírtak szerint sem ..., még azok sem stimmelnek. Ott nemcsak az a 
probléma, hanem, hogy valaki hogyan tudja utólag a szavazatát megváltoztatni. Ennek vannak 
viszonylag sztrikt szabályai, és ott gyakorlatilag bemondásra történt a jegyzőkönyvnek a 
korrigálása. Ez nyilván nem is helyes, és erről a Kormányhivatal ilyen módon tájékoztatást is 
adott. De azért az, hogy miképpen ..., és sok mindent el lehet képzelni ..., nyilván nem ad 
egy jó optikát ennek a történetnek, hogy ez egy több mint 1 milliárd Ft-os szerződés ügyében 
történt, és az sem, hogy utána a polgármester egymaga ezeket a szerződéseket aláírta. 
Eredményt megállapított, gyakorlatilag egymaga, amihez csak a képviselő-testületnek volt 
joga. Tehát én azt hiszem, hogy azért így ebben a kontextusban nézve ez egy nagyon rossz 
fényt vet a polgármester úr működésére, mind a joghoz, mind a szabályokhoz való 
viszonyulására. Átláthatóságról, hát én ezen csak mosolygok, amit Sátly képviselő úr 
elmondott, hogy a saját politikai szövetségeseikkel kezet fogtak és megállapították, hogy 
Önök a legjobbak, hát ehhez gratulálok és sok sikert kívánok a jövőben is, de azt hiszem, 
hogy azért az igazi transzparencia az lenne, ha ebben a konkrét ügyben minden egyes 
képviselőt tájékoztatnának és a megfelelő módon kiderülne, hogy ki hibázott, mi történt, és 
milyen következményekkel kell szembenéznie annak, akik ezeket a hibákat elkövették, és az 
önkormányzat számára milyen feladatok alakulnak ki ebből a helyzetből. Úgyhogy én azt 
gondolom, hogy ez mindenképpen megfontolandó, mert hogyha a Hivatal nem hajlandó 
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ezeket az információkat kiadni, akkor nyilván a testületnek kell lépnie. Köszönöm.

Píkó András
Szóval, nem kell külön szavaznunk arról, hogy legyen egy külön belső ellenőri vizsgálat az 
inkriminált ügyben, viszont mivel Vörös Tamás azt kérte, hogy határozati pontonként 
szavazzunk, először a módosító indítványról fogunk szavazni, a Szilágyi Demeter által 
javasolt külön belső ellenőri vizsgálatról, majd utána pedig magáról a határozati javaslatról. 
Tehát, először a módosító indítványról fogunk szavazni. Kérem, hogy szavazzunk.
17 igennel elfogadtuk, tehát a módosító indítvány megkapta a szükséges többséget.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
136/2024. (V. 16.) számú határozata

(17 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy elfogadja dr. Szilágyi Demeter képviselő indítványát, miszerint a közétkeztetési 
szerződések aláírásának szabályossága tekintetében a képviselő-testület kérje fel a jegyzőt egy 
soron kívüli belső ellenőrzési vizsgálat elrendelésére, és a vizsgálat eredményéről a soron 
következő képviselő-testületi ülésre készüljön egy beszámoló.

Felelős: jegyző
Határidő: A képviselő-testületi soron következő ülése

Pikó András
Most pedig az eredeti határozati javaslatról döntünk egyszerű többséggel. Kérem, szavazzunk. 
11 igen, 6 tartózkodással elfogadtuk. Köszönöm szépen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
137/2024. (V. 16.) számú határozata

a 2023. évi összefoglaló belső ellenőrzési jelentés jóváhagyásáról

(11 igen, 0 nem, 6 tartózkodás szavazattal)

A Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy jóváhagyja a 2023. évi összefoglaló belső ellenőrzési jelentést az előterjesztés 
melléklete szerint.

Felelős: jegyző
Határidő: az érintettek tájékoztatása a döntésről: 2024. május 31.
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Napirend 2. pontja:
Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat 2023. évi 
költségvetésről szóló 40/2022. (XII. 15.) önkormányzati rendelet végrehajtására 
vonatkozó zárszámadási rendelet megalkotására
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Pikó András
A 2. napirendi pontunk tárgyalása következik: Ez a zárszámadási rendelet, a 2023-as évi 
költségvetés végrehajtásáról szól. Az előterjesztés törvényi kötelezettség. A tavalyi pénzügyi 
vagyoni helyzetét mutatja be az önkormányzatnak, illetve a költségvetésben meghatározott 
bevételi és kiadási előirányzatok teljesítését mutatja be. Az előterjesztést a bizottságok, a 
Tulajdonosi és a Városüzemeltetési megtárgyalták. A Költségvetési, valamint a Szociális 
Bizottság határozatképtelenség miatt nem tárgyalta. Tájékoztatom a képviselőket, hogy az 
előterjesztés 11. mellékletét, a könyvvizsgálói jelentést május 9-én, csütörtökön 
pótkézbesítéssel kapták meg. Kérdezem a tisztelt Képviselőket, hogy van-e kérdésük az 
előterjesztéshez? Nem látok kérdést. Kérdezem a frakcióvezetőket, kívánnak-e szólni az 
előterjesztéshez? Vörös Tamás, parancsoljon.

Vörös Tamás
Köszönöm szépen a szót. Igazából ez a zárszámadási rendelet, amelyet nyilván elő kell, hogy 
terjesszen a polgármester, ékes bizonyítéka annak, amiről 5. éve beszélünk, márpedig az, 
hogy el kellett volna kezdeni dolgozni, el kellett volna kezdeni fejleszteni ezt a területet. 15,9 
milliárd Ft a maradvány összege. Két dolog mindenképpen kitűnik. Az egyik az, hogy a 
költségvetés rosszul van megtervezve, hiszen közelítőleg sem tudják elkölteni azt a pénzt, ami 
rendelkezésre áll, és amit beleírnak a költségvetésbe, vagy arról szól, hogy a költségvetés, 
amit megírnak, azt egész egyszerűen a politika nem hajtja végre. Tehát ez a két lehetőség van, 
mind a kettő a polgármester felelőssége. Hiszen bele lehet írni, és Önök is élnek ezzel az 
eszközzel, a költségvetésekbe mindenféle nagyívű tervet és projektet, és utána elkezdik a 
közösségi médiában terjeszteni, hogy micsoda fejlesztések fognak megtörténni, cask, - és ezt 
minden évben elmondjuk -, hogyha nem megy végig ez egy olyan folyamaton, ami a 
tervezéstől a különböző beszerzési eljárásokon át a projektmenedzsmentig bezárólag, hogy 
ezek nincsenek végrehajtva, ellenőrizve, akkor ez a pénz nem lesz elköltve, a projekt nem lesz 
megvalósulva, és itt fogunk állni egy ekkora pénzmaradvánnyal. Ez egy elvesztegetett ciklus 
volt a kerület számára, és ez most számokban is látszik. Ebből a zárszámadásból az látszik, 
hogy nem történt semmi az elmúlt 5 évben. Itt egy ciklus végén ilyen összeg nem lehetne, 
mert itt már a projekteknek zajlani, befejezéshez közeli állapotban kéne lennie, sőt horribile 
dictum, akár be is kellett volna, hogy fejeződjön. De mivel ezek nem voltak meg, a pénz meg 
itt áll, ezzel gyakorlatilag a józsefvárosi emberektől tartotta vissza a kerület vezetése a 
rendelkezésre álló forrásokat, és az egy külön szomorú momentum ebben a történetben, hogy 
mindeközben a ciklus első felében a polgármester kivéreztetésröl, mindenféle üldözésről 
elmélkedett, miközben gyakorlatilag egy pénzhegyen üldögélt, amelyet nem költött el a 
józsefvárosiak érdekében, nem fordította fejlesztésekre. Köszönöm szépen.

Pikó András
Köszönöm szépen. További frakcióvezetői hozzászólások, hogyha vannak ..., nem nincsenek. 
Egyetlen egy dologra emlékeztetnék, hogy 2019-ben Önök azzal kampányoltak, hogy több 
mint 13 milliárd forint van a kasszában. Ha átszámolom az inflációval, az azért reálértéken 
jóval több, mint amit most a fejemre olvasott. Azt nem tudom, hogy Önök akkor elköltötték-e 
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vagy nem költötték el, mi mindig mondtuk, hogy nincs az a pénz, le van kötve, és el kell majd 
költeni. A költségvetésnek van az a sajátos tulajdonsága, hogy szerepelnek olyan összegek, 
amelyeknek a teljesülése később várható, illetve prognosztizálható. Ebben az esetben is ez 
volt. Szóval óvatosan ezzel a 15 milliárd Ft-os maradvánnyal, mert szerintem az nem úgy van. 
Vagy, ha úgy van, akkor az Önök 13 milliárdos szabad pénze, amit akkor mondtak, hogy 
mivel adták át a költségvetést, meg az önkormányzatot, akkor ugyanúgy az Önök fejére 
olvasható. Egry Attila, parancsoljon.

Egry Attila
Köszönöm a szót, Polgármester Úr. Ha most megnézzük a számokat, illetve mivel ciklus 
végén vagyunk, megnézzük az utolsó 5 évnek is a teljesítményét, azt kell mondanom, hogy 
Önök az 5 év alatt nem fejlesztettek annyit, mint amennyi itt áll pénzmaradványban. Önök 
nem csináltak semmit. Önök ezt a pénzt visszatartják a kerületi lakóktól. Önök hirdettek 
például óriási elánnal zöldterület-fejlesztést, hirdettek óriási elánnal bérházfelújítást. A pénz 
itt volt rá, és nem tettek semmit. Ez óriási bűn az itt élőkkel szemben. Az emberek meg 
vannak döbbenve, amikor megtudják, hogy ennyi pénz van az önkormányzat bankszámláján, 
hiszen ez a pénz megtalálható. 10 milliárd fölötti egyenleggel ücsörög Ön hosszú évek óta itt 
az önkormányzatban, csak éppen az embereknek nem jut ebből a pénzből a felújításra, nem 
jut ebből a pénzből a megújításra, a fejlesztésre. Ön szándékosan kivérezteti ezt a kerületet, 
hogy utána ezzel a pitiáner, kormányra mutogató, ‘mindenről a kormány tehet’ dumával 
megpróbálja az embereket arra ösztönözni, hogy újra Önre és az Ön képviselőire 
szavazzanak. Eltelt 5 év és az emberek nem fogják bevenni ezt a próbálkozást, Polgármester 
Úr. Letelt az idő, nem dolgozott, és ennek meglesz a következménye. Ennél nagyobb szégyen, 
minthogy egy ekkora tartalékkal megyünk tovább az idei évre, ez teljes mértékben 
felháborító.

Pikó András
Szilágyi Demeter, parancsoljon.

Dr. Szilágyi Demeter
Köszönöm szépen a szót. Csak egy gondolatot még hozzáfűznék és szólnék itt az 
Önkormányzat kötelékében dolgozókhoz, a hivatali munkatársakhoz, cégekben dolgozókhoz, 
hogy az elmúlt 5 évben, ahogy a józsefvárosiaknak is végig kellett nézni a Pikó féle 
városvezetést, úgy nyilvánvalóan nekik testközelből kellett ugyanezt csinálniuk, és tudjuk, 
látjuk, hogy ez milyen kihívások elé állította sokszor az önkormányzat munkatársait. 
Szeretném leszögezni, hogy amikor az elmúlt éveket mi górcső alá vesszük, elemezzük és 
értékeljük, akkor tisztában vagyunk azzal, hogy milyen nehéz helyzetben voltak Önök 
ezekben az években. A pártérdekek mentén történő veszekedésektől hangos folyosók, a 
különböző pártfünkcionáriusok térnyerése, irodavezetők, kabinetvezetök uralkodása és Pikó 
úrnak az a típusú hozzáállása, ami gyakorlatilag azt eredményezte, hogy nem volt érdemi 
lehetőség arra, hogy valós munkát végezzenek sok esetben, ez Önöket rendkívüli módon 
megterhelte, mi ezzel tisztában vagyunk. Sokan az elmúlt hónapokban kerestek meg engem is 
és kérdezték, hogy mi lesz itt június 9-e után. Nyilvánvalóan van még utána pár hónap, lesz 
még testületi ülés, amíg ez a testület ebben a formában még fog egy pár hónapig dolgozni, 
utána értelemszerűen egy teljes változás fog következni. Szeretném mindannyiukat 
megnyugtatni azzal kapcsolatban, hogy azokat a munkavégzéseket, azt az elkötelezettséget, 
amivel Önök a kerületért és a kerületi emberekért dolgoznak, azt mi tudjuk, látjuk és 
érzékeljük. És éppen ezért senkinek ilyen módon nincsen tartanivalója attól, hogy az 
önkormányzatnak a munkavégzése, a munka békéje hogyan fog alakulni június 9-e után. És 
nagyon szeretném Önöket hívni arra, hogy azok, akik valóban érdemi munkát végeztek és 

10



érdemi munkát szeretnének végezni, azokkal találjuk meg a kapcsolatot a jövőben is, mert van 
keresnivalónk Józsefváros jövőjéért, van dolgunk Józsefváros fejlesztésén, és mi ezt Önökkel 
együtt közösen képzeljük el. Azzal együtt, teszem hozzá, hogy nyilvánvalóan kristálytisztán 
látszanak azok a politikai aktivisták, akik az elmúlt években az önkormányzatnak a különböző 
vezető pozícióit elfoglalták, és ennek mentén vezetik a kerületet, nyilvánvaló módon velük 
más típusú elszámolni valónk lesz a jövőre nézve, de szeretnék mindenkit olyan formában 
megnyugtatni, mert tényleg nagyon sokan jöttek hozzám, hogy mi lesz majd velük és az ő 
munkájukkal. Nem kell ettől tartani. Azt gondolom, hogy azokkal, akik Józsefváros 
érdekében, Józsefváros jövőjéért dolgoznak, azokkal mindig meg fogjuk találni a közös 
hangot, és szeretném megköszönni Önöknek a választás előtti utolsó testületi ülésen azt a 
munkát, amit a sok nehézség ellenére beletettek. Azért ezt a várost működtetni kell, és annak 
ellenére, hogy az ehhez szükséges erőforrásokat és politikai támogatást nem kapták meg 
sokszor, ettől függetlenül látjuk és tudjuk, hogy Önök végezték a munkájukat, és ezt Önöknek 
nagyon szépen köszönöm.

Pikó András
Köszönöm szépen. Nem látok több hozzászólást. Összefoglalom, egyrészt nem dolgoztunk, 
másrészt Önök dolgoztak, nem lesz tisztogatás, másrészt lesz tisztogatás. így készüljön 
mindenki. Camara-Bereczki Ferenc Miklós, parancsoljon.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönöm szépen a szót, Polgármester Úr. Nagyon tetszett ez a sit down comedy, amit itt 
előadott Szilágyi képviselőtársam. Az egyik hónapban megy itt a fenyegetőzés meg az 
üzengetés, a polgármestert akarják alapvetően támadni, de sose mondják azt, hogy 
Polgármester Úr, mindig Pikó úrnak hívják. Különböző hangzatos videókban a Facebookon 
még az ujjúkat is lengetik hozzá, meg itt a Képviselő-testületen is mennek itt a - hogy is 
fogalmazzak, hogy ne sértsek meg senkit - az érdekes hozzászólások, most pedig beüzennek 
itt a rendszernek, hogy mindenki nyugodjon meg, mert itt a Fidesz Anyácska jön, és akkor 
rendbe tesz mindent. Inkább haladjunk, képviselőtársaim, dolgozzunk! Szerintem Önök is 
szeretnének menni kampányolni, meg mi is, nem kell egymást fárasztani itt a fáradt 
dumákkal. Köszönöm szépen.

Pikó András
Köszönöm szépen. Soós György, parancsoljon.

Soós György
Köszönöm szépen a szót, Polgármester Úr. Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
képviselőtársamnak szeretném jelezni, hogy egy érdekes cikket olvastam reggel a Telexen, 
épp polgármester úr írta, és azt írta, hogy Önök ‘16 óta a Fidesz fíókszervezete. Tehát nem 
értem, hogyha igaz lenne ez az állítás, akkor most miért támad minket? Tehát szerintem 
először Önök között kéne rendbe tenni a dolgokat, és utána kritizálni. Köszönöm szépen.

Pikó András
Nem látok több hozzászólást. Megragadnám az alkalmat, hogy szavazzunk. Először 
szavazásra bocsátom a 6 §-ból álló rendeletet, minősített többséggel döntünk róla. Kérem, 
hogy szavazzunk.
11 igen, 6 nem.
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BUDAPEST FŐVÁROS VIII. KERÜLET JÓZSEFVÁROSI 
ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELÔ-TESTÜLETE 11 IGEN, 6 NEM, 0 
TARTÓZKODÁSSAL ELFOGADJA ÉS MEGALKOTJA BUDAPEST FŐVÁROS 
VIII. KERÜLET JÓZSEFVÁROSI ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ
TESTÜLETÉNEK 11/2024. (V. 16.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELETÉT A 2023. ÉVI 
KÖLTSÉGVETÉSRŐL SZÓLÓ 40/2022. (XII. 15.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELET 
VÉGREHAJTÁSÁRA VONATKOZÓ ZÁRSZÁMADÁSRÓL.

Pikó András
Most az 5 pontból álló határozati javaslatról döntünk, szintén minősített többséggel. Kérem, 
hogy szavazzunk.
11 igen, 6 nem. Köszönöm szépen. Megkapta mind a határozati pont is, illetve maga a 
rendelet is a szükséges többséget.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
138/2024. (V. 16.) számú határozata

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat 2023. évi költségvetésről 
szóló 40/2022.(XII.15.) önkormányzati rendelet végrehajtására vonatkozó 

zárszámadásról szóló rendelet megalkotásához kapcsolódó képviselő-testületi döntések 
meghozatalára

(11 igen, 6 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy

1. a 2023. évi zárszámadásban jóváhagyott költségvetési maradványát az Önkormányzat 
2023. évi költségvetési beszámolójában szereplő maradvány összegének megfelelően 
15.933.444.890 Ft-ban állapítja meg. A 2023. évi költségvetési maradványból a szabad 
maradvány terhére jóváhagyott feladatok pénzügyi fedezetére 7.182.049.355 Ft, a 
feladattal terhelt maradvány finanszírozására 8.207.432.424 Ft, mindösszesen 
15.389.481.779 Ft összeget hagy jóvá. Az ezen felül képződött, feladattal nem terhelt 
felosztható maradvány összege 543.963.111 Ft, mellyel az Önkormányzat 2024. évi 
költségvetésről szóló 43/2023. (XII. 14.) önkormányzati rendelet 9. mellékletben szereplő 
Általános tartalék megemelésre kerül. A kötelezettséggel terhelt maradvány 
önkormányzati, intézményi és kiemelt előirányzatok szerinti megosztását az előterjesztés 
6/a. és 6/b. melléklete alapján hagyja jóvá;

2. az előző évről áthúzódó olyan kötelezettségvállalásokra, melyekre az Önkormányzat 
2024. évi költségvetésről szóló 43/2023. (XII. 14.) önkormányzati rendelete nem 
tartalmaz előirányzatot, a polgármester gondoskodjon a pénzügyi fedezet biztosításáról az 
előterjesztés 6/a. melléklet III. sorának részletezése szerint 610.872.892 Ft összegben;

3. az Önkormányzat 2023. évi saját bevételeinek összegét, valamint az adósságot 
keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek három évre várható összegét az 
előterjesztés 2.a mellékletében bemutatottak szerint jóváhagyja;
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4. a határozat 1. pontja szerint feladattal nem terhelt felosztható maradvány 543.963.111 Ft 
összegével megemelt, az Önkormányzat 2024. évi költségvetésről szóló 43/2023. (XII. 
14.) önkormányzati rendelet 9. mellékletben szereplő Általános tartalék terhére az 
előterjesztés 6/c. mellékletében szereplő új feladatokat 524.221.319 Ft összegben 
jóváhagyja;

5. felhatalmazza a polgármestert a határozat 1., 2. és 4 pontja szerinti kapcsolódó 
előirányzatok változások végrehajtására és felkéri, hogy gondoskodjon az Önkormányzat 
2024. évi költségvetésről szóló 43/2023. (XII. 14.) önkormányzati rendelet soron 
következő módosításába történő beépítéséről.

Felelős: polgármester
Határidő: 1., 3., 4. pontok esetén: 2024. május 16.,

2. és 5. pontok esetében: az Önkormányzat 2024. évi költségvetésről szóló 
43/2023. (XII. 14.) önkormányzati rendelet soron következő módosítása

Napirend 3. pontja:
Javaslat a Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt 2023. évi közszolgáltatási 
beszámolójának és a 2023. évi számviteli beszámolójának elfogadására
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Kovács Ottó a Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt Igazgatóságának elnöke

Pikó András
A 3. napirendi pont tárgyalása következik: Javaslat a JGK 2023. évi közszolgáltatási 
beszámolójának és 2023. évi számviteli beszámolójának az elfogadására. Az előterjesztő 
Kovács Ottó a Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt. igazgatóságának elnöke. Az éves 
beszámoló mérlegadatai alapján a mérlegföösszeg 1.171.185.000 Ft, az eredmény kimutatás 
adatai szerint pedig az adózott eredmény - 256.000 Ft. A JGK felügyelőbizottsága a 
beszámolót április 30-án elfogadta. Az előterjesztést a Tulajdonosi, Vagyongazdálkodási és 
Közterület-hasznosítási Bizottság megtárgyalta. A Költségvetési és Pénzügyi Bizottság 
határozatképtelenség miatt nem tárgyalta. A napirend vitáját megnyitom. Kérdezem elnök 
urat, hogy kíván-e szóbeli kiegészítéssel élni? Nem kíván. Kérdezem a tisztelt Képviselőket, 
hogy van-e kérdésük? Soós György képviselő úr, parancsoljon. Hozzászólás lesz. Kérdés van- 
e? Akkor lezárom a kérdéseket. Kérdezem a frakcióvezetőket, kívánnak-e szólni? Soós 
képviselő úr, parancsoljon.

Soós György
Köszönöm szépen a szót, Polgármester Úr. Először is meg szeretném köszönni a JGK 
munkatársainak az áldozatos munkáját. A Felügyelő bizottságon is támogattuk egyhangúlag 
az előterjesztést, viszont sajnos a minap találkoztam egy súlyos esettel a Dankó utca 17. 
számban, ahol egy pályázaton elnyert lakásban élő egyedülálló anya neveli a két gyerekét, és 
a felújítás minősége finoman szólva is kifogásolható. A lakás egyik falát gipszkartonnal 
burkolták le, a gázvezetéket lekötötték, elektromos fűtés lett kialakítva, és a mögötte található 
magántulajdonban lévő telken egyébként borzasztó állapotok vannak, tehát itt szeretném is 
kérni a jegyző asszonyt, hogy intézkedjen. Iszonyat magas parlagfű van, teljes elhanyagoltság, 
és itt jön sajnos az, hogy patkányok is. Az épület falában lyuk található, pont a lakás mögött, 
és a patkányok elárasztották a gipszkartonnal leburkolt falat, és a család borzasztó 
körülmények között él. Én voltam kint náluk, a zuhanyzótálca alól jöttek föl a patkányok, 
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fölvette a hölgy, ahogy kaparnak a falban. Ugyanis itt nem az lett volna a jó megoldás, hogy 
gipszkartonnal burkoljuk le a falat, mert egyrészt vizesek is a falak és emiatt penészedik, 
másrészt pedig a patkányoknak egy tökéletes helyet biztosit. Én arra szeretném kérni a JGK 
munkatársait és akkor a jegyző asszonyt is, hogy az ilyen lakásfelújításoknál az átvételre 
sokkal nagyobb hangsúlyt fektessünk, és szeretném kérni, hogy minden képviselőtársam 
megkapja azt a jegyzőkönyvet, amiben ezt a lakást átvették és azt mondták, hogy ez így 
rendben van, illetőleg a hölgy állítása szerint többször panaszt is nyújtott be evvel 
kapcsolatban, születtek állítólag olyan válaszok, hogy kevesebb horrorfilmet nézzen, 
nincsenek is ott patkányok, stb. A hölgy állítása szerint a Bábolna is kinn volt a lakásban. 
Megállapították, hogy patkányok vannak, tehát nem egér, hanem patkány. Erről 
fotódokumentáció is van a hölgynél, és azt szeretném kérni, mert ott állítólag a Bábolna 
munkatársai elmondták, hogy lakhatatlan. Tehát ezt az ügyet oldjuk meg, és egy kimerítő 
tájékoztatást nyújtsunk az összes képviselőnek és a polgármesternek. Köszönöm szépen.

Pikó András
Köszönöm szépen, Képviselő Úr. Sátly Balázs frakcióvezető úr, parancsoljon.

Sátly Balázs
Köszönöm szépen a szót, Polgármester Úr. Engedje meg, igazgatósági elnök úr, hogy 
megköszönjem a JGK összes munkatársának az elmúlt évi munkát. Önök azok, akik ennek a 
városnak az ütőere, és működtetik ezt a várost. Köszönjük szépen az áldozatos munkájukat. A 
beszámolóval kapcsolatban, az tényszerű és okszerű, valamint szabályszerű, úgyhogy 
természetesen támogatni fogjuk. A Soós képviselő által felvetett problémára pedig kérem, 
hogy találjunk rövid úton megoldást. Köszönöm szépen.

Pikó András
Köszönöm szépen. Veres Gábor frakcióvezető úr, parancsoljon.

Veres Gábor
Köszönöm a szót, Polgármester Úr. Az elmúlt több mint 4 és fél évben szerintem a 
legszorosabb kapcsolatunk ill. kapcsolatom bizottsági elnökként a JGK-val nekem van, hiszen 
a szervezet jó része a bizottság hatáskörébe tartozó feladatokat végez el. Ez a munka egészen 
a mai napig, és remélhetőleg ezután is, zökkenőmentes volt és lesz, és arról, hogy a JGK 
milyen minőségű munkát végez, arról csak azt tudom mondani, hogy abban a létszámban, 
azokkal a feltételekkel, és olyan körülmények között, amilyen körülmények között a JGK 
működik, az megkérdőjelezhetetlen, hogy a lehető legtöbbet teszik azért, hogy ezt a munkát 
elvégezzék és jó minőségben végezzék el. Ennek megfelelően lehet a JGK-ra sok mindent 
mondani, rá lehet mutatni, hogy a JGK a hibás ezért, azért, amazért, a lakások felújításáért, 
vagy bármi másért, de valójában a JGK az önkormányzat egyik cége. Mi itt képviselőként, 
polgármester úr és mindenki, aki irányítja ezt a kerületet felelős azért, hogy ez a cég hogy 
működik, úgyhogy, ha nem dicsérjük a JGK-t, akkor a saját felelősségünket is 
hangsúlyoznunk kell. Tisztelettel köszönöm a JGK minden munkatársának az elmúlt 4 és fél 
évben elvégzett munkáját. Büszke vagyok rá, hogy egy ilyen céggel működhettem együtt, és 
köszönöm, hogy ilyen minőségű anyagokat tesznek és tettek elénk, és olyan szakértelmet 
biztosítottak a bizottsági üléseken, ami példaértékű. Köszönöm szépen.

Pikó András
Köszönöm szépen. Vörös Tamás, parancsoljon.
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Vörös Tamás
Köszönöm szépen. Magát a beszámolót én is köszönöm. Tényszerű, támogatni fogjuk. Az, 
hogy olyan anomáliák leírása szerepel benne, hogy mondjuk például volt egy egyesület, a 
Gólya Egyesület, ami 1,7 millió forintos engedményt kapott az ingatlanbérlésböl, mondjuk a 
nagycsaládosoknak csak 700.000 forint volt, ez így jól mutatja nem a JGK, hanem az 
önkormányzat jelenlegi vezetésének a hozzáállását és prioritáslistáját, illetve azt is szeretném 
kétszer aláhúzni, hogy tavaly év végéig 32 felújított lakás átvétele történt meg, még mielőtt itt 
a számok erdejében a többszáz felújított lakás újra előjönne. Tehát 32 db 2023-ig. Köszönöm 
szépen.

Pikó András
Akkor ezt legyünk kedvesek tisztázni. Ebben a ciklusban, tehát ez év végéig 201 lakás 
felújítása fog megtörténni, valami folyamatban van, de összesen 201. Nem látok több 
hozzászólást, úgyhogy szavazni fogunk az 5 pontból álló határozati javaslatról, minősített 
többséggel. Kérem, hogy szavazzunk.
17 igen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
139/2024. (V. 16.) számú határozata

a Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt. 2023. évi közszolgáltatási és számviteli 
beszámolójának elfogadásáról

(17 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy

1 .) elfogadja a Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt. (a továbbiakban JGK Zrt.) 2023. évi 
közszolgáltatás keretében ellátott feladatairól, a támogatás felhasználásáról, valamint 
annak elszámolásáról szóló, az előterjesztés 1. számú mellékletét képező beszámolóját;

2 .) elfogadja a JGK Zrt. 2023. évre vonatkozó, az előterjesztés 2. számú mellékletét képező, 
számszaki kimutatását a 2023. évi bruttó 273.895.101 Ft összegű visszafizetendő 
kompenzáció, mellyel szemben a JGK Zrt-t megillető 48.098.612 Ft összegű 
felhalmozási kompenzáció kerül elszámolásra, így a pénzforgalomban ténylegesen 
rendezendő visszafizetési kötelezettség 225.796.489 Ft összegben kerül meghatározásra;

3 .) felkéri a polgármestert, hogy a határozat 2. pontja szerinti visszafizetési kötelezettség 
összegéhez kapcsolódó előirányzat módosításokat a bruttó elszámolás elve alapján 
vezesse át az önkormányzat 2024. évi költségvetésről szóló 43/2023. (XII. 14.) 
önkormányzati rendelet soron következő módosításában;

4 .) felkéri a JGK Zrt.-t, hogy 2024. június 15-ig az elszámolás és a határozat 2) pontja 
alapján pénzforgalomban a bruttó 225.796.489-Ft összegű fel nem használt 2023. évi 
kompenzáció visszafizetésére;
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5 .) elfogadja a JGK Zrt. 2023. évre vonatkozó, az előterjesztés 3. számú mellékletét képező 
éves számviteli beszámolóját 1.171.185e Ft összegű mérlegföösszeggel, valamint -256e 
Ft összegű adózott eredménnyel (veszteség).

Felelős: polgármester, JGK Zrt. igazgatóságának elnöke
Határidő: az 1.), 2.) és 5.) határozati javaslatok tekintetében 2024. május 16.,

a 3.) pont tekintetében az Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 
43/2023.(XII. 14.) önkormányzati rendelet soron következő módosítása, 
a 4.) pont tekintetében 2024. június 15.

Napirend 4. pontja:
Javaslat a Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt. 2024. évi közszolgáltatási 
szerződéseinek módosítására és új feladatok pénzügyi fedezetének biztosítására
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Kovács Ottó a Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt Igazgatóságának elnöke

Pikó András
A 4. napirendi pont tárgyalása következik: Javaslat a Józsefvárosi Gazdálkodási Központ 
2024. évi közszolgáltatási szerződéseinek módosítására és új feladatok pénzügyi fedezetének 
biztosítására címet viseli. Az előterjesztést a Tulajdonosi Bizottság megtárgyalta. A 
Költségvetési és Pénzügyi Bizottság határozatképtelenség miatt nem tárgyalta. Kérdezem 
Kovács Ottó elnök urat, kíván-e szólni? Nem kíván. Kérdezem a tisztelt Képviselőket, hogy 
van-e kérdésük? Nem látok ilyet. Frakcióvezetői hozzászólásokra van-e igény? Nem látok 
ilyet, és képviselői hozzászólásokat sem látok. Úgyhogy szavazás következik. Először a 2 
pontból álló I. határozati javaslatról döntünk minősített többséggel. Kérem, hogy szavazzunk. 
16 igen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
140/2024. (V. 16.) számú határozata

a Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt. 2023. évi kompenzáció visszafizetési 
kötelezettségének terhére javasolt feladatok jóváhagyásáról

(16 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy

1 .) a JGK Zrt. 2023. évre vonatkozó közszolgáltatási feladatainak elszámolásából származó 
visszafizetési kötelezettsége terhére 116.273.077 Ft összegben többletfedezetet biztosít 
az alábbi feladatokra:

Práter utcai iskolaépület állagmegóvásával
kapcsolatos munkák elvégzése bruttó 57.150.000 Ft

lakásbérleti szerződéskötést megelőző
tulajdonjog lekérdezések bruttó 4.000.000 Ft
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Koszorú utca 26. sz. alatti sarokkert és a
Magdolna utca 24. sz. alatti közösségi kert
vízbekötésének terveztetése és kivitelezése bruttó 5.123.077 Ft

Lakásbérleti jogviszony megváltása 50.000.000 Ft

2 .) felkéri a polgármestert az 1.) pontban szereplő pénzügyi fedezet biztosításához 
szükséges előirányzat átcsoportosítások végrehajtására, valamint a változásoknak az 
Önkormányzat 2024. évi költségvetésről szóló 43/2023. (XII. 14.) önkormányzati 
rendelet soron következő módosításában történő átvezetésére.

Felelős: polgármester
Határidő: a határozat 1. pontja tekintetében: 2024. május 16.,

2. pontja tekintetében: az Önkormányzat 2024. évi költségvetésről szóló 
43/2023. (XII. 14.) önkormányzati rendelet soron következő módosítása

Pikó András
Most a 8 pontból álló II. határozati javaslatról döntünk minősített többséggel. Kérem, hogy 
szavazzunk.
17 igen. Köszönöm szépen.

Budapest Főváros VIII. kerület józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
141/2024. (V. 16.) számú határozata

a Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt. 2024. éves közszolgáltatási szerződéseinek 
módosításáról

(17 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy

1 .) elfogadja a Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt. önkormányzati tulajdonban lévő 
ingatlanvagyonnal kapcsolatos vagyongazdálkodási - vagyonkezelési feladatok 
ellátásáról szóló 2024. évi közszolgáltatási szerződésének I. számú módosítását és a 
szerződés 3. számú mellékletét (Közszolgáltatási feladatok ellátásának gyakorlata a 
Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt-vel kötött közszolgáltatási keretszerződés 
végrehajtása során - feladatellátás részletesen), az előterjesztés 2. számú melléklete 
szerinti tartalommal;

2 .) felkéri a polgármestert az előterjesztés 2 számú mellékletét képező, az önkormányzati 
tulajdonban lévő ingatlanvagyonnal kapcsolatos vagyongazdálkodási-vagyonkezelési 
feladatok ellátásáról szóló éves közszolgáltatási szerződés I. számú módosításának 
aláírására;

17



3 .) elfogadja a Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt. közterület-fenntartással, 
városüzemeltetéssel kapcsolatos közszolgáltatási feladatok ellátásáról szóló 2024. évi 
közszolgáltatási szerződésének I. számú módosítását, az előterjesztés 4. számú melléklete 
szerinti tartalommal;

4 .) felkéri a polgármestert az előterjesztés 4. számú mellékletét képező a közterület 
fenntartással, városüzemeltetéssel kapcsolatos közszolgáltatási feladatok ellátásáról szóló 
éves közszolgáltatási szerződés I. számú módosításának aláírására;

5 .) elfogadja a Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt. önkormányzati tulajdonban lévő 
piac-üzemeltetési feladatok ellátásáról szóló 2024. évi közszolgáltatási szerződésének I. 
számú módosítását, az előterjesztés 6. számú melléklete szerinti tartalommal;

6 .) felkéri a polgármestert az előterjesztés 6. számú mellékletét képező az önkormányzati 
tulajdonban lévő piac-üzemeltetési feladatok ellátásáról szóló éves közszolgáltatási 
szerződés I. számú módosításának aláírására;

7 .) elfogadja a Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt. Józsefvárosi Önkormányzat, illetve a 
Fővárosi Önkormányzat megbízásából a józsefvárosi és a fővárosi önkormányzat 
tulajdonában lévő közterületi várakozóhelyek üzemeltetésével, karbantartásával 
kapcsolatos feladatok ellátásáról szóló 2024. évi közszolgáltatási szerződésének I.számú 
módosítását, az előterjesztés 10. számú melléklete szerinti tartalommal;

8 .) felkéri a polgármestert az előterjesztés 10. számú mellékletét képező a Józsefvárosi 
Önkormányzat, illetve a fővárosi önkormányzat megbízásából a józsefvárosi és a fővárosi 
önkormányzat tulajdonában lévő közterületi várakozóhelyek üzemeltetésével, 
karbantartásával kapcsolatos feladatok ellátásáról szóló éves közszolgáltatási szerződés I. 
számú módosításának aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő: a határozat 1., 3., 5., 7. pontjai tekintetében 2024. május 16.,

a 2., 4., 6., 8. pontjai tekintetében 2024. május 31.

Napirend 5. pontja:
Javaslat a Rév8 Zrt. 2023. évre vonatkozó éves beszámolójának, 2023. évre vonatkozó 
éves közszolgáltatási beszámolójának, a 2024. évi üzleti tervének elfogadására és a 2024. 
évi Közszolgáltatási szerződésének a módosítására 
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Sárkány Csilla vezérigazgató, igazgatósági tag RÉV8 Zrt.

Pikó András
Áttérünk az 5. napirendi pont tárgyalására: Javaslat a Rév8 Zrt. tavalyi éves beszámolójáról, 
illetve a tavalyi évre vonatkozó éves közszolgáltatási beszámolójának, valamint az ez évi 
üzleti tervének az elfogadására, illetve az ez évi közszolgáltatási szerződésének a 
módosítására. Az előterjesztő Sárkány Csilla vezérigazgató asszony. A társaság éves 
mérlegföösszege tavaly valamivel több mint 80 millió forint volt. Az adózott eredménye 
169.000 forint. A fel nem használt 4.309.000 forint kompenzáció visszafizetésre kerül az 
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önkormányzat számlájára. Az előterjesztést a Tulajdonosi Bizottság megtárgyalta. A 
Költségvetési nem, határozatképtelenség miatt. Megadom a szót Sárkány Csilla vezérigazgató 
asszonynak, aki előzetesen jelezte, hogy van szóbeli kiegészítése. Parancsoljon.

Sárkány Csilla
Köszönöm szépen. A kiegészítést azért szeretném tenni, mert véletlenül elírás történt, az 
előterjesztésben számszaki hibák vannak. Az utolsó pillanatban nem sikerült minden pontban 
átjavítani. Ez nem érinti a végösszegeket, tehát ez csak technikai jellegű. És hogyha ez fontos, 
én most nagyon szívesen azt a 3 számot bemondom, hogy hol kell az előterjesztésben ezt a 
módosítást végrehajtani. Az előterjesztés 10. oldalán a ‘bevételek 2024’ elnevezésű 
táblázatban a támogatás sorban a 2024. évi végleges terv oszlopban szereplő szám összege 
helyesen 185.153.728 Ft. A 11. oldalon a ‘dologi kiadások’ fejezetben az 1. bekezdésben 
szereplő mondatban a ‘működésre összesen’ összege helyesen 59.091.827 Ft, valamint a 
‘Közszolgáltatási szerződésben vállalt feladatokra’ vonatkozó összeg helyesen 32.037.196 Ft. 
Ez nem módosítja a többi számot. Ezt csak pontosítani szerettem volna. Köszönöm.

Pikó András
Köszönjük szépen a korrekciót. Kérdezem a tisztelt Képviselőket, hogy van-e kérdésük az 
előterjesztéshez? Nem látok ilyet. Kérdezem a tisztelt frakcióvezetőket, kívánnak-e szólni? 
Veres Gábor, parancsoljon.

Veres Gábor
Köszönöm, Polgármester Úr. A Rév8 kapcsán is csak azt szeretném elmondani, amit a 
Józsefvárosi Gazdálkodási Központ kapcsán, hogy nagyon magas színvonalú munkát 
végeztek, és köszönöm, amit eddig tettek. Remélem, a jövőben is lesz alkalmunk 
együttműködni.

Pikó András
Köszönöm szépen. Nem látok több hozzászólást. A napirend vitáját lezárom. Szavazásra 
bocsátom a 2 pontból álló I. határozati javaslatot, egyszerű többség szükséges az 
elfogadásához. Kérem, hogy szavazzunk.
11 igen 5 nem, 1 tartózkodás.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
142/2024. (V. 16.) számú határozata

a Rév8 Zrt. 2023. évre vonatkozó egyszerűsített éves pénzügyi beszámolójának 
elfogadására

(11 igen, 5 nem, 1 tartózkodás szavazattal)

A Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy

1. 80 690 eFt mérleg főösszeggel és 169 eFt adózott eredménnyel elfogadja az előterjesztés
1. számú mellékletét képező Rév8 Zrt. 2023. évi egyszerűsített éves beszámolóját;

2. felhatalmazza a többségi tulajdonos Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi 
Önkormányzat képviselőjét, hogy a Rév8 Zrt. közgyűlésén a határozat 1. pontjában 
meghatározott döntését képviselje, a fenti pontnak megfelelő határozat elfogadására 
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igennel szavazzon, a szükséges nyilatkozatokat megtegye és a szükséges 
dokumentumokat alánja.

Felelős: polgármester
Határidő: 1. pont esetén 2024. május 16.

2. pont esetében a Rév8 Zrt. következő közgyűlése

Pikó András
Most az ezévi üzleti tervről fogunk dönteni, a 2 pontból álló II. határozati javaslatról. 
Egyszerű többséggel döntünk róla.
11 igen 5 nem, 1 tartózkodás.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
143/2024. (V. 16.) számú határozata

a Rév8 Zrt. 2024. évre vonatkozó üzleti tervének elfogadásáról

(11 igen, 5 nem, 1 tartózkodás szavazattal)

A Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy

1. elfogadja a Rév8 Zrt. 2024. évi üzleti tervét az előterjesztés 4. számú mellékletét képező 
tartalommal;

2. felhatalmazza a többségi tulajdonos Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi 
Önkormányzat képviselőjét, hogy a Rév8 Zrt. közgyűlésén a határozat 1. pontjában 
meghatározott döntését képviselje, a fenti pontnak megfelelő határozat elfogadására 
igennel szavazzon, a szükséges nyilatkozatokat megtegye és a szükséges 
dokumentumokat aláírja.

Felelős: polgármester
Határidő: 1. pont esetén 2024. május 31.

2. pont esetében a Rév8 Zrt. következő közgyűlése

Pikó András
Most a tavalyi közszolgáltatási beszámoló elfogadásáról döntünk a III. határozati javaslat 
kapcsán, minősített többséggel. Kérem, hogy szavazzunk.
11 igen, 5 nem, 1 tartózkodás a szavazati arány.
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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
144/2024. (V. 16.) számú határozata

a Rév8 Zrt. 2023. évre vonatkozó közszolgáltatási beszámolójának elfogadásáról

(11 igen, 5 nem, 1 tartózkodás szavazattal)

A Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy

1. elfogadja a Rév8 Zrt. éves jelentését a 2023. évi közszolgáltatási szerződés keretében 
ellátott feladatokról, a támogatás felhasználásról, valamint annak elszámolásáról;

2. a Rév8 Zrt. 2023. évi kompenzáció visszafizetési kötelezettségét 4.309.827,- Ft 
összegben, a visszafizetés határidejét 2024. június 15-ei napban állapítja meg.

Felelős: polgármester
Határidő: 1. pont esetén 2024. május 16.,

2. pont esetében: 2024. június 15.

Pikó András
Most pedig az ezévi közszolgáltatási szerződés módosításáról döntünk a IV. határozati 
javaslat keretében, egyszerű többséggel. Kérem, hogy szavazzunk.
11 igen, 5 nem, 1 tartózkodás a szavazati arány.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
145/2024. (V. 16.) számú határozata

a Rév8 Zrt-vel kötött 2024. évi Közszolgáltatási szerződés módosításáról

(11 igen, 5 nem, 1 tartózkodás szavazattal)

A Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy

1. módosítja a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzatnak a Rév8 
Józsefvárosi Rehabilitációs és Városfejlesztési Zrt.-vel a 2024. évre vonatkozóan 
megkötött közszolgáltatási szerződését 185.153.728 Ft módosított kompenzációs 
összeggel, melyből 1.000.000 Ft felhalmozási kompenzáció;

2. felkéri a polgármestert a határozat 1. pontja szerinti 2024. évi Közszolgáltatási 
szerződésmódosítás aláírására az előterjesztés 5. számú melléklete szerinti tartalommal.

Felelős: polgármester
Határidő: 1. pont tekintetében 2024. május 16.

2. pont esetében 2024. május 31.
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Napirend 6. pontja:
Javaslat a Józsefváros Közösségeiért Nonprofit Zrt. 2023. évre vonatkozó egyszerűsített 
éves pénzügyi beszámolójának, a 2023. évre vonatkozó éves szakmai beszámolójának, 
közhasznúsági jelentésének elfogadására és könyvvizsgálójának megválasztására, 
valamint az Alapszabályának a módosításokkal egységes szerkezetbe foglalásának 
előkészítésére és a Józsefváros Közösségeiért Nonprofit Zrt. 2024. évre vonatkozó 
Közszolgáltatási szerződésének módosítására
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Lágler Péter Károly vezérigazgató

Pikó András
A 6. napirendi pont tárgyalása következik: Javaslat a Józsefváros Közösségeiért Nonprofit 
Zrt. tavalyi egyszerűsített éves pénzügyi beszámolójának, a tavalyi szakmai beszámolójának, 
közhasznúsági jelentésének az elfogadására és könyvvizsgálójának megválasztására, valamint 
az alapszabályának a módosításokkal egységes szerkezetbe foglalásának előkészítésére és a 
Józsefváros Közösségeiért Nonprofit Zrt. ezévi közszolgáltatási szerződésének a 
módosítására. Az előterjesztő Lágler Péter vezérigazgató úr. Az előterjesztést a bizottságok, a 
Tulajdonosi és a Városüzemeltetési megtárgyalták. A Költségvetési határozatképtelenség 
miatt nem. A napirend vitáját megnyitom. Megadom a szót az előterjesztőnek, Lágler Péter 
vezérigazgató úrnak, aki előzetesen jelezte, hogy van szóbeli kiegészítése. Parancsoljon, Öné 
a szó.

Lágler Péter
Köszönöm szépen a szót. Polgármester Úr, kedves Közgyűlés! A határozati javaslathoz volna 
egy nagyon rövid és teljesen formális kiegészíteni valónk. A határozati javaslat 6. pontjában, 
amely a könyvvizsgáló megválasztásáról szól, külön szintén szeretnénk odaírni utána azt a 
‘kiegészítő éssel’ elkezdődő mellékmondatot, hogy ‘és felkéri a JKN-t a változás alapító 
okiratban történő átvezetésére’. Ez azért szükséges, mint kiderült, mert a 7. határozati pont 
után egy hasonló értelmű záradék szerepel azzal együtt, hogy a többi része változatlanul 
marad, de ez nem volt egyértelmű a 6. pontra való vonatkozásában, ezért inkább ezt a 
kiegészítést javasoljuk a 6. ponthoz. Ezen kívül még annyit szeretnék mondani, hogy a 
Felügyelő bizottság az előterjesztés leadása után, május 9-én az előterjesztést megtárgyalta, és 
határozatában a beszámolót és az előterjesztést megvitatásra alkalmasnak tartotta, és 
elfogadását javasolja. Köszönöm.

Pikó András
Köszönöm szépen a korrekciókat. Kérdezem a tisztelt Képviselőket, hogy van-e kérdésük az 
előterjesztéshez? Nem látok ilyet. Van-e frakcióvezetői hozzászólásra igény? Sátly Balázs 
frakcióvezető úr, parancsoljon.

Sátly Balázs
Köszönöm szépen Lágler úrnak a szenvedélyes munkáját, valamint a JKN összes divíziójának 
azt, amit letett az asztalra az elmúlt évben. A beszámolót természetesen támogatni fogjuk.

Pikó András
Köszönöm szépen. Nem látok más hozzászólási igényt, a napirend vitáját lezárom, és 
szavazásra bocsátom a 12 pontból álló határozati javaslatot. Az elfogadásához minősített 
többségre van szükség. Kérem, hogy szavazzunk.
11 igen, 6 nem a szavazati arány. Köszönöm szépen.
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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
146/2024.(V. 16.) számú határozata

a Józsefváros Közösségeiért Nonprofit Zrt. 2023. évre vonatkozó egyszerűsített éves 
pénzügyi beszámolójának, a 2023. évre vonatkozó éves szakmai beszámolójának, 

közhasznúsági jelentésének elfogadásáról és könyvvizsgálójának megválasztásáról, 
valamint az Alapszabályának a módosításokkal egységes szerkezetbe foglalásának 
előkészítéséről és a Józsefváros Közösségeiért Nonprofit Zrt. 2024. évre vonatkozó 

Közszolgáltatási szerződésének módosításáról

(11 igen, 6 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy

1. elfogadja az előterjesztés 1-3. számú mellékletét képező a Józsefváros Közösségeiért 
Nonprofit Zrt. 2023. évi egyszerűsített pénzügyi záró beszámolóját, amely szerint az 
eszközök és források egyező fő összege 420.770.000 Ft, az adózott eredmény 
14.981.000 Ft;

2. elfogadja az előterjesztés 3. számú mellékletét képező, a Józsefváros Közösségeiért 
Nonprofit Zrt. 2023. évi szakmai beszámolóját;

3. elfogadja az előterjesztés 5. számú mellékletét képező, a Józsefváros Közösségeiért 
Nonprofit Zrt. 2023. évi közhasznúsági jelentését;

4. elfogadja a Józsefváros Közösségeiért Nonprofit Zrt. 2023. évre vonatkozó, az 
előterjesztés 4. számú mellékletét képező számszaki kimutatását (elszámoló tábla) a 
bruttó 132.327.830 Ft összegű visszafizetendő kompenzáció elszámolásáról;

5. a Józsefváros Közösségeiért Nonprofit Zrt. 2023. évi kompenzáció visszafizetési 
kötelezettségét 132.327.830 Ft összegben, a visszafizetés határidejét 2024. június 15-i 
napban állapítja meg. Felkéri a polgármestert, hogy a visszafizetési kötelezettség 
összegének módosítását vezesse át az Önkormányzat 2024. évi költségvetésről szóló 
43/2024. (XII. 14.) önkormányzati rendelet soron következő módosításában;

6. megválasztja a Józsefváros Közösségeiért Nonprofit Zrt. könyvvizsgálójának a 2024. 
üzleti évre - 2024. június 01. napjától 2025. május 31. napjáig tartó határozott 
időtartamra, havi 150.000 Ft + ÁFA összegért - a KVALITÁS Audit Könyvvizsgáló és 
Tanácsadó Korlátolt Felelősségű Társaságot (székhely: 2600 Vác, Űrhajós utca 3., 
cégjegyzékszám: 13-09-113586, adószám: 12477184-2-13) a könyvvizsgálatért felelős 
személyként Kundrák Róbert könyvvizsgálót, kamarai tagszáma: 005214), és egyúttal 
felkéri a Józsefváros Közösségeiért Nonprofit Zrt.-t a változás alapító okiratban történő 
átvezetésére;

7. a Józsefváros Közösségeiért Nonprofit Zrt. Felügyelőbizottsági tagjainak 
visszahívásáról, valamint új tagjainak határozott időtartamra történő megválasztásáról 
szóló Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő
testületének 5/2023.(11.23.) számú határozata alapján felkéri a Józsefváros 
Közösségeiért Nonprofit Zrt-t a módosításokkal egységes szerkezetű alapszabályának 
előkészítésére az alábbi tartalommal:
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A módosítás alapján az Alapszabály 12.8. pontjából törlésre kerül
Név: Neubauer Józsefné
Lakcím: 1088 Budapest, Bródy Sándor utca 19. 1. em. 10.
A megbízás határozott időre szól.
A megbízás kezdő időpontja: 2019. november 29.
A megbízás lejárt: 2024. november 28.

Név: Bedő Petra
Lakcím: 1173 Budapest, Bélavár utca 5.
A megbízás határozott időre szól.
A megbízás kezdő időpontja: 2019. november 29.
A megbízás lejárt: 2024. november 28.
Ezzel egyidejűleg átvezetésre kerülnek 12.8. pontban az új tagok.
Név: Molnár Péter
Lakcím: 1081 Budapest, Népszínház utca 25. 4. emelet 5. ajtó
A megbízás határozott időre szól.
A megbízás kezdő időpontja: 2023. március 01.
A megbízás lejárt: 2028. február 29.

Név: Balogh Domokos
Lakcím: 1173 Budapest, Bélavár utca 5.
A megbízás határozott időre szól.
A megbízás kezdő időpontja: 2023. március 01.
A megbízás lejárt: 2028. február 29.
A módosítással nem érintett részek változatlan tartalommal hatályban maradnak;

8. a JKN Zrt. 2023. évre vonatkozó közszolgáltatási feladatainak elszámolásából származó 
132.327.830 Ft összegű visszafizetési kötelezettségének terhére 47.752.308 Ft 
összegben többletfedezetet biztosít az alábbi feladatokra:

9

Magvakul őszi erdei iskoh gyerekek étkeztetése 6 turnsx 40 gyerek x 5 napx 4.4$4 Ft 5 3S0 000 Ft működési fxogramköltség

Magyaktxősa erdei iskohpedagógusok étkezetése 6 tuons 4 föx 5 napx 4.WO .-Ft 552 000 Ft működési programköltség

\úgyakáósaefdeiiskohfo^ozásttzetodja(számlátadók) 6 nxnzsx 2f6x200.000.-Ft 2 400 000Ft múködésiprogramköltség

Magyakúrősa erdei i&okfoá&ozásit’ttómtgbzásája Annusa 100.000.-Fr 600 OOOFt működés külső személyi juttatás

Xhgyakúösaerdeiiskohfosialko’áswzetomegbÉásdjauárimurkáhaíóijániék 13 % 'S000Ft nuködéámukáitatóijániék

Józsefvárosi Mtreun 9 $56 764 Ft működés programköltség

Józsefváros Múzeum 6 636 $44 Ft mtködésireklin.propagandakiidás

Józsefváros Múzeun eszközbeszerzés 3 764 036Ft féladatelátás benházás

Józsefváros Mtceun kiáHás építés,tnSaiáaá vilinek, nterakávelemek 12 500 OOOFt féladatelátásbenházis

JrárMtás létszámfejlesztés 1 főkönyvelő 5 hónapra JOOOOOOFr müödésifbdal személyi juttatása

Irányítási főkönyvelő 13 ’omukákaói janiik 390 OOOFt működés műk altatói járulék

Iráriítás 1 fo könyvelő cafeteria br.br. 217 224 Ft működési cafeteria

IrárVtáskcciyvüzsgáló 2024.06.01- 2025.05.3 big 2 37“ 440 Ft működési eg-éb szolgáltatás

felhatalmazza a polgármestert az 8) pontban szereplő pénzügyi fedezet biztosításához 
szükséges előirányzat átcsoportosítás végrehajtására, és felkéri a változásoknak a 2024. 
évi költségvetésről szóló 43/2023. (XII.14.) önkormányzati rendelet soron következő 
módosításában történő átvezetésére

24



10. a Józsefváros Közösségeiért Nonprofit Zrt. által ellátott közszolgáltatási feladatok 2024. 
évi finanszírozására 1.344.750.613 Ft összegű kompenzációt biztosít, melyből 
46.883.512 Ft felhalmozási célú pénzeszköz átadás;

11. az előterjesztés 8. és 9. számú mellékletében foglaltak szerint módosítja a Józsefváros 
Közösségeiért Nonprofit Zrt. 2024. évi Közszolgálati szerződését.

12. felkéri a polgármestert a határozat 11. pontja szerinti szerződésmódosítás aláírására az 
előterjesztés 8. számú melléklete szerinti tartalommal.

Felelős: polgármester
Határidő: az 1-4., 6., 8. és 10-11. pontok tekintetében 2024. május 16.,

az 5. és 9. pont tekintetében az Önkormányzat 2024. évi költségvetésről szóló 
43/2023. (XII. 14.) önkormányzati rendelet soron következő módosítása, a 
visszafizetés pénzügyi teljesítésére 2024. június 15., 
a 7. pont tekintetében 2024. július 31., 
a 12. pont tekintetében 2024. május 31.

Napirend 7. pontja:
Javaslat a 2024. évi részvételi költségvetéshez kapcsolódó döntés meghozatalára 
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Pikó András
A 7. napirendi pont tárgyalása következik: Javaslat az ezévi részvételi költségvetéshez 
kapcsolódó döntés meghozatalára. A részvételi költségvetés céltartalékai jóváhagyásra 
kerültek összesen 200 millió Ft összegben. Ebből 12,5 millió forint a nyertes ötletek 
megvalósítására szánt kiegészítő céltartalék. Az előterjesztést a Költségvetési és Pénzügyi 
Bizottság határozatképtelenség miatt nem tárgyalta. A napirend vitáját megnyitom, és 
kérdezem a tisztelt Képviselőket, hogy van-e kérdésük az előterjesztéshez? Nem látok ilyet. 
Frakcióvezetői hozzászólásra adom meg a lehetőséget. Vörös Tamás, parancsoljon.

Vörös Tamás
Köszönöm szépen a szót. Újabb szemfényvesztéssel állunk szemben, hiszen a részvételi 
költségvetés évek óta úgy működik, hogy Önök kitalálnak mindenféle - sokszor, nem mindig, 
de sokszor furcsa és groteszk - ötletet, majd megpróbálják utána ezt lepapírozni. És 
mindennek a szemfényvesztésnek a margóján elköltenek 1 tonna pénzt teljesen feleslegesen. 
A 2021. évi részvételi költségvetésben 1365 józsefvárosi lakos szavazott, saját adatok alapján. 
Az azt jelenti, hogy a szavazókorú lakosság, tehát nem a teljes lakosság, legyünk 
méltányosak, a 18. életévüket betöltött lakosság körülbelül 2 százaléka. Hogyha egyáltalán 
bármilyen formában meg tudunk arról bizonyosodni, hogy ezek a lakosok józsefvárosi 
lakosok, és egyáltalán hús-vér emberek, hiszen tavaly kiderült, hogy ebben sem lehetünk 
biztosak. Egy ilyen ügyletnek a lebonyolítására óriási felelőtlenség ennyi pénzt elkölteni. 
Óriási felelőtlenség erre egy olyan apparátust fenntartani, amely aztán egy teljes év alatt 1365 
lakossal tud kapcsolatba lépni. Én azt hiszem, hogy - most zajlik a kampány - tudjuk, hogy 
egy-egy egyéni választókerületben 4-5.000 szavazókorú polgár él, úgyhogy ez az adat egész 
egyszerűen botrányos. Az az igazság, hogy nem értjük, hogy a képviselő-testület többsége 
miért támogatja ezt a folyamatot, miért nem látják be, hogy ez egy elvetélt próbálkozás, és, 
hogyha vannak olyan ötletek, amelyeket szégyellnek, hát lehet, hogy joggal teszik. És ezért 
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nem kéne megvalósítani. És ami meg jó, akkor azt meg bátran terjesszék elő és valósítsák 
meg, mindenféle játék, évi szinten 60-70 millió Ft személyi költség elkötése nélkül. Az 
önkormányzatok jelentős része és a Józsefvárosi Önkormányzat is vígan elvolt külön erre 
dedikált részvételi iroda nélkül. Az önkormányzatnak alapvető feladata, hogy a 
választópolgárokkal, a lakossággal, az itt dolgozó vállalkozásokkal kapcsolatot tartson. Erre 
külön szervezeti egységet fenntartani, igazából semmi másról nem szól, és mint látjuk, be is 
igazolódott, hogy a polgármester úr pár évre gyakorlatilag munkahelyet biztosított közpénzből 
a saját régi-új kampányfőnökének. Én azt gondolom, hogy ez szöges ellentétben áll azzal a 
transzparenciával, azzal a tisztakezüséggel, amelyre polgármester úr hivatkozott, és 2019-ben 
erre ígéretet is tett, hogy be fogja tartani. Itt aztán nagy transzparencia lett, hát ennyi lett 
belőle, ellocsolt, elégetett százmilliók a politikai szövetségesek kifizetésére. Köszönöm.

Pikó András
Köszönöm szépen. Kérdezem, hogy van-e más hozzászólás? Sátly Balázs, parancsoljon.

Sátly Balázs
Köszönöm szépen a szót, Polgármester Úr! Szeretném megköszönni irodavezető asszonynak, 
a KRI-nek, hogy lebonyolították az idei részvételi költségvetést, és szeretném ugyanennyire 
hangsúlyosan megköszönni azoknak a józsefvárosi polgároknak, akik ötletet javasoltak, vagy 
pedig szavaztak a részvételi költségvetési folyamatban. Erről többször beszéltünk, hogy egy 
hosszú kifutású görbéje van ennek a programnak, tehát Vörös Tamással ellentétben nem 
gondolkozunk azon, hogy ezt meg kellene szüntetni. Szerintünk fontos, hogy a választókat 
bevonjuk azokba a döntésekbe, amik a közvetlen környezetüket érintik. Én elhiszem, hogy a 
fídeszes önkormányzat ideje alatt nagyon jól elvoltak Önök egy olyan iroda nélkül, aki 
kapcsolatot tartott a választókkal, hiszen Önök nem a választókat képviselték itt a hivatalban, 
hanem a fídeszes érdekcsoportokat Józsefvárosban. Úgyhogy én támogatom, hogy maradjon a 
részvételi költségvetés, és az előterjesztést is támogatni fogjuk. Köszönöm szépen.

Pikó András
Köszönöm szépen. Eröss Gábor, parancsoljon.

Dr. Erőss Gábor
Én is köszönöm a Közösségi Részvétel Iroda munkáját, és akkor anélkül, hogy belemennénk a 
filozófiai vitába, egyébként teljesen tiszteletre méltó az az álláspont is, hogy Önök a 
képviseleti demokráciában hisznek és csak abban, csak fogadják el, hogy mi meg a részvételi 
demokráciában is hiszünk emellett. Azt gondoljuk, hogy a kettőt ötvözve maga a hatalom, és 
bármilyen hatalom, és bárki is vezeti, jobban tud válaszolni arra, hogy mik az emberek 
igényei. Nem elégszünk meg azzal, hogy 5 évente egyszer lesz egy választás, most 
történetesen épp egy választás előtt állunk, hanem folyamatosan kíváncsiak vagyunk arra, 
hogy például akár városfejlesztési témában mire kíváncsiak az emberek, és itt bár igaz, hogy 
mikrofonon kívül, de valaki Önök közül azt mondta, hogy szavazatvásárlás... Gondoljanak 
például azokra a projektekre, amik az akadálymentesítést érintik a részvételi költségvetésből. 
Nem gondolom azt, hogy az Auróra utcai rendelőben az, hogy a gyengénlátók számára 
könnyebb lesz a hozzáférés, az valamifajta szavazatvásárlás lenne. Ezt Önök se gondolják 
komolyan. Itt pont arról van szó, hogy olyan ötletek tudnak felmerülni a választók részéről, 
amikre a hatalom, bármilyen okos is, nem gondol. Ez a részvételi demokrácia lényege, és 
ezért hiszünk mi ebben.

Pikó András
Szerintem azt a vitát felesleges már lefolytatni, amit évek óta folytatunk arról, hogy a KRI-re 
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szükség van-e vagy nem. Én tiszteletben tartom az Önök véleményét, hogy Önök szerint nincs 
erre szükség. Egy dolog, és csak számokat fogok mondani, illetve adatokat a KRI 
tevékenységéről, mert az viszont csúsztatás, hogy csak a részvételi költségvetésnek a 
lebonyolítása lenne a feladatuk. Kiválasztottam egy évet, a 2023-ast. 64 hírlevelet küldtek ki 
összesen több mint 4400 feliratkozónak, 30 közösségi eseményt szerveztek, 30 szomszéd 
ünnep eseményt, 20 tematikus lakossági fórumot tartottak, 10 lakógyűlést tartottak 
önkormányzati bérlőknek, 14 társadalmi egyeztetést bonyolítottak le, szóval a számok azt 
mutatják, hogy a KRI-re szükség is van és jól is dolgoztak. Köszönöm szépen én is a 
munkájukat. Camara-Bereczki Ferenc Miklós képviselő úr, parancsoljon.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönöm szépen a szót, Polgármester Úr. Szerettem volna megköszönni a munkatársaknak 
az egész éves áldozatos munkáját, és alapvetően már szinte minden elhangzott, polgármester 
úr elmondta, de talán még egy kiegészítő. Ugye, van egy fideszes vezetésű kerület, ami bár 
éppen hogy csak az lett, és reméljük, hogy ez most meg fog változni, ez a XXII. kerület, ahol 
szintén van részvételi költségvetés, csak ott egy külső cég bonyolítja le. Szerintem kérdezzék 
meg Karsai leendő expolgármester urat, hogy ez miért van így. Mi ezt megoldjuk saját 
munkatársakkal. Itt volt a lehetőség idén is Önök előtt, hogy vegyenek részt a részvételi 
költségvetés népszerűsítésében. Tavaly, szinte napra pontosan ugyanitt és ugyanekkor 
beszélgettünk arról, hogy van Önöknek egy propagandakiadványuk, ez a Hír8 névre hallgat, 
ebben nyugodtan tudták volna népszerűsíteni, tudták volna ösztönözni a józsefvárosiakat arra, 
hogy vegyenek részt ebben a ötletelésben, szavazásban. Önök ezt nem tették meg, de a 
lehetőség jövőre is nyitott lesz Önök előtt, ha még akkor lesz Hír8. Köszönöm szépen.

Pikó András
Köszönöm. Vörös Tamás frakcióvezető úr, parancsoljon.

Vörös Tamás
Köszönöm szépen. Nem tudom, hogy különböző sajtóorgánumok lesznek-e. De hogy az 
MSZP, meg a Momentum lesz-e, az nagyobb kérdés a közélet szempontjából. Az a helyzet, 
hogy én egy pillanatig sem állítottam azt, Polgármester Úr, hogy a KRI irodának egyedül a 
részvételi költségvetés lebonyolítása lenne a feladata, sőt, azt nehezményezzük, hogy ez egy 
fedösztori. Az a feladata, hogy az Ön kampánycsapatát eltartsák. És nagyon örülök annak, 
amit Erőss alpolgármester úr mondott, mert nagyon jó példa volt, valóban, az Auróra utcai 
rendelőnek az akadálymentesítése a vakok és gyengénlátók számára. Ehhez részvételi irodára 
van szükség? Van olyan ember az országban, vagy a kerületben, aki azt mondaná erre az 
ötletre, hogy ‘hát, ezt ne’. Terjessze elő, tökéletesen jó, ezért miért kell ilyen bohóckodást, 
habosítást mellé vezetni? Ezért mondtam, hogy a jó ötleteket hozzák ide, a rossz ötleteket 
meg ... lehet, hogy már akkor rosszak, amikor megszülettek. Én nagyon örülök neki, hogy Ön 
azt mondja, és én egyet is értek, hogy ki kell kérni az emberek véleményét, de egy olyan 
intézmény, ami 2 százalékát éri el a lakóknak, annak mi értelme van? Nem az elvvel van a 
gond, hanem a megvalósítással. Mind szakmailag, mind költségvetési szempontból ez egy 
felesleges intézmény. Higgye el, hogy ha ilyen projekteket, mint az említett Auróra utcai, 
előterjeszt, mi támogattuk volna. Támogattuk is az elmúlt időszakban. Miért nem teszik? 
Miért kell eljátszani és elkölteni személyi költségre a polgármester úr egykori és jelenlegi 
kampánycsapatára éves szinten 60-70 millió forintot? Az a probléma, hogy ez egy közpénzből 
fenntartott kampánycsapat. Ez a probléma, alpolgármester úr. És ahhoz képest utána az 
álszent beszéd a tiszta kezekről. Ez a probléma. Köszönöm szépen.
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Pikó András
Szarvas Koppány Bendegúz, parancsoljon.

Szarvas Koppány Bendegúz
Köszönöm szépen. Most a fejünkhöz vágták, hogy elpazaroltunk egy csomó pénzt. Néhány 
napirenddel ezelőtt azt vágták a fejünkhöz, hogy túl sok pénz maradt meg. Polgármester úr, 
akkora varázslók vagyunk, hozzánk képest Gandalf kutyafule. Köszönöm.

Pikó András
Köszönöm szépen. Rádai Dániel, parancsoljon.

Rádai Dániel
Köszönöm. Én tisztán emlékszem, hogy amikor a részvételi költségvetés először napirendre 
került, akkor Juharos képviselő úr kiemelte, hogy hát, majd mi döntünk, miért kell erről a 
lakosságot megkérdezni. Amikor pár hete Csepreghy Nándor miniszterhelyettessel 
egyeztettem az ÉKM-ben, akkor éppen a Pázmány kampusz fejlesztés kapcsán, társadalmi 
egyeztetés, demokrácia kapcsán beszéltünk éppen, mondtam, hogy mi milyen konzultatív 
folyamatokat szoktunk vinni az egyes esetekben, közösségi tervezés, Déri Miksa utca, 
Losonci tér zöldítése, Szeszgyár utca, vagy mindenről konzultálunk, mindent 
véleményeztetünk, részvételi költségvetésünk van. Többek között a KRI-nek köszönhetően és 
az ő munkájuknak is köszönhető az, hogy az Önkormányzat jelenleg a legtranszparensebb és 
átláthatóbb önkormányzat az országban. Erre - talán Csepreghy miniszterhelyettes Úr sem 
sértődik meg, hogyha a reakcióját most nyilvánosságra hozom ~, annyit mondott, hogy akkor 
ti egy ilyen norvég típusú demokráciát és önkormányzatot visztek. Én ezt egy pozitív 
megerősítésnek vettem, és azt gondoltam, hogy akkor ez egy jó feedback az önkormányzat 
számára. Köszönöm szépen.

Pikó András
Köszönöm szépen. Nem látok más hozzászólást. Szavazunk, a 2 pontból álló határozati 
javaslatról minősített többséggel döntünk. Kérem, hogy szavazzunk.
9 igen, 6 nem, minősített többség, nem fogadtuk el az előterjesztést.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
147/2024. (V. 16.) számú határozata

a 2024. évi részvételi költségvetés eredményének megállapításáról

(9 igen, 6 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy nem fogadja el az alábbi határozati javaslatot:

„Budapest Főváros Vili, kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy

1. a Budapest Főváros Vili kerület Józsefvárosi Önkormányzat a 2024. évi részvételi 
költségvetés közönségszavazásának eredménye alapján az előterjesztés 1. számú 
melléklete szerint terveket valósítja meg, melyre mindösszesen 187.500.000 Ft összegben 
biztosítja a pénzügyi fedezetet az alábbiak szerint: a 2024. évi költségvetésről szóló 
43/2023. (XII. 14.) önkormányzati rendelet 9. melléklet

28



1.1. Részvételi költségvetés céltartaléka (működési célok) terhére 17.500.000 Ft összeget, 
1.2. Részvételi költségvetés céltartaléka (felhalmozási célok) terhére 170.000.000 Ft 

összeget.

2. felhatalmazza a polgármestert az előterjesztés 1. számú melléklete szerinti feladatok 
költségvetési sorokra történő átcsoportosítására és felkéri az előirányzat változások 
2024. évi költségvetésről szóló 43/2023. (XII. 14.) önkormányzati rendelet soron 
következő módosításában történő átvezetésére.

Felelős: polgármester
Határidő: 1. pont esetében: 2024. május 16.

.72. pont esetében: 2024. évi költségvetésről szóló 43/2023. (XII. 14.) 
önkormányzati rendelet soron következő módosítása”

Napirend 8. pontja:
Javaslat az önkormányzat tulajdonában álló józsefvárosi ingatlanok állami 
kisajátításával kapcsolatos döntések meghozatalára
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Hermann György képviselő

Pikó András
Áttérünk a 8. napirendi pont tárgyalására: Javaslat az Ónkormányzat tulajdonában álló 
józsefvárosi ingatlanok állami kisajátításával kapcsolatos döntések meghozatalára. Az 
előterjesztő Hermann György képviselő úr és én. A döntés célja az állami kisajátítással 
érintett 8 épületben lakók helyzetének gyors és méltányos rendezése. A lakók kiköltöztetése a 
kártalanítás összegének megállapítását követően kezdődik majd. Az előtegesztést a Szociális, 
Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottság határozatképtelenség miatt nem tárgyalta. A 
napirend vitáját megnyitom, és röviden beszélnék a lényegről. Ezt a törvényt úgy fogadták el, 
ahogy. Én most nem fogom idehozni, mert tényleg siessünk is, meg mert ezerszer elmondtuk 
az ezzel kapcsolatos véleményünket. A Képviselő-testületnek egy feladata van, mégpedig az, 
hogy ezt a törvényt úgy hajtsuk végre, hogy valamennyi érintett lakó és egész Józsefváros 
számára megtaláljuk a legjobb megoldást. Ennek érdekében megfelelő mértékű kártalanítást 
igénylünk az államtól annak érdekében, hogy Józsefvárosban, önkormányzati lakásban és 
önkormányzati bérlőként tudjuk elhelyezni ezeket a lakóinkat. Kezdeményeztem egy 
tárgyalást az MNV-vel. Jövő héten találkozunk az elnök-vezérigazgató asszonnyal, aki 
nagyon készségesen fogadta a megkeresésünket, viszont ahhoz, hogy ezek az emberek ne 
járjanak rosszul, szükséges a jelenleg érvényes lakásrendeletünknek a módosítása. A cél az, 
hogy a kormány által, a parlament által indokolatlanul rövidre szabott határidő ellenére is az 
egész folyamat a lehető leggördülékenyebb legyen, és ezeknek a lakóinknak a kártalanítása, 
illetve elhelyezése ügyének érdekében a meglévő rendeletünk esetleges akadályait elhárítsuk. 
Az első és legfontosabb az az, hogy ebben az esetben a bérlői szerződés megkötésének 
feltételén módosítani szükséges. Korábban az volt az általános szabály, hogy ne 
rendelkezzenek lakástulajdon vagy haszonélvezet jogával. Most ezt mindenkire vonatkozóan 
úgy módosítanánk, az előterjesztés szerint enyhítenénk a feltételt, hogy csak beköltözhető 
budapesti lakás jelentsen kizáró okot. Nagyon sok olyan panasz érkezett hozzánk, hogy 
zártkertekben 10-15%-os vagy romos lakásban 25%-os tulajdon miatt elesnének a bérleti 
jogviszonytól. Ezen mindenféleképpen fontos változtatni. Lehetőség van kisebb vagy 
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nagyobb lakásba költözni, ebben egyszerűsítene a rendelet. És ami nagyon fontos, hogy a 
pénzbeli kártalanításnál azt javasoljuk, hogy amennyiben határozatlan idejű bérleti szerződése 
van, úgy az ingatlan forgalmi értékének 100%-ára teszünk javaslatot, tehát hogy ennyit 
kapjanak a bérlők ezáltal. Ha nem is teljes egészében, de tudjuk kompenzálni azokat a 
fejlesztéseket, amelyeket nem fog tudni kompenzálni senki, és amelyeket az elmúlt években a 
saját otthonuk kialakítására ezek a bérlők elvégeztek. A többi javaslatról nem beszélnék, 
nyilván olvasták az előterjesztést. Kérem a tisztelt Képviselőket, hogy a bérlőink érdekében 
fogadják el a rendelet módosítását. Köszönöm szépen. Kérdezem a tisztelt Képviselőket, hogy 
kívánnak-e kérdezni az előterjesztéshez kapcsolódóan? Szilágyi Demeter, parancsoljon, 
képviselő úr.

Dr. Szilágyi Demeter
Köszönöm szépen. Több értelmező kérdésem volna. Egyfelől az számomra nem egyértelmű, 
hogy hogyan módosulnak a hatásköri szabályok. Van szó a módosító rendeletben arról, hogy 
a helyiséggazdálkodással kapcsolatos bérbeadói feladatokat, hajói értem, a jövőben nemcsak 
a JGK, hanem a Polgármesteri Hivatal is látja el, illetve a polgármesternek is lennének benne 
döntési kompetenciái. Csak ez számomra nem derül ki pontosan, hogy ennek mi a terjedelme, 
mik a határai, mik a korlátái. Úgy változtatjuk most jelenleg ezeknek a hatásköri 
szabályoknak a rendszerét, egy konkrét ügy miatt az egész rendszerét, ami számomra nem 
egyértelmű, hogy mi a cél, meg hogy néz ki ez majd a jövőben. Úgyhogy kérem szépen, hogy 
ezt itt fejtsék ki nekem bővebben, hogy pontosan milyen formában, milyen mértékben, hol 
vannak ezeknek a hatásköröknek a határai, mert amit én kiolvasok belőle az az, hogy most 
már nemcsak a gazdálkodó szervezetnek van ebben kompetenciája, hanem a Polgármesteri 
Hivatalnak is, de hogy milyen formában, ezt kérem, hogy először segítsenek nekem 
értelmezni. A másik kérdésem pedig arra vonatkozik, amit polgármester úr is említett, de 
igazából egy módosító javaslatot is fogunk hozzá hozni, ami a lakásrendelet 9 b) pontjában a 
‘nem lehet bérleti jogviszonya annak, aki Budapest közigazgatási területén, vagy etc.’, amit a 
polgármester úr is mondott, én azt szeretném megkérdezni, hogy - a célt abszolút mértékben 
értem és egyet is értek vele - én azt javasolnám, hogy egy eseti ügy miatt ne borítsuk föl a 
teljes szabályozási struktúránkat, éppen ezért olyan megoldást javaslok és kérdezem, hogy ez 
Önök szerint müködőképes-e? Hogy kifejezetten csak az állami kisajátításokkal érintett 
ingatlanok esetén tekintsünk el ettől a körülménytől, és vegyük ki a kizáró okok közül, és én 
azt gondolom, hogy nemcsak a vidéki, hanem akár a budapesti ingatlanokat is kivehetnénk 
ebben a körben, hiszen ez egy eseti, egyedi ügy, és azt hiszem, hogy valóban méltányolható 
az, hogyha valakinek Budapest területén akár van egy egytized tulajdonrésze valamilyen 
öröklési oknál fogva, az ne kerüljön kizárásra. Szeretném megkérdezni ezzel kapcsolatban a 
Hivatal véleményét, hogy jogszabály-technikailag ..., én most megkértem itt a kollegákat, 
hogy nyomtassák ki nekem a módosító indítványunkat, ami kifejezetten erről szól. Azt 
gondolom, hogy fontos lenne úgy kezelnünk ezt az ügyet, hogy ne borítsuk fel a teljes 
szabályozási struktúránkat, de egyébként a bérlők számára megteremtsük a lehető legjobb 
feltételeket. Köszönöm.

Pikó András
Köszönöm szépen. Kérdezem a tisztelt Képviselőket, hogy van-e más kérdés? Amennyiben 
nincs, akkor a kérdéseket lezárnám és megkérném Borbás Gabriella ügyosztályvezető 
asszonyt, hogy segítsen a válaszokban. Az elsőre a hatásköri szabályok esetében a részletekről 
én magam nem tudok részletes indoklást adni, a célról viszont igen. Egy rettenetesen szűk 
határidőben kell döntenünk nagyon fontos ügyekben, egyszerűen nem látjuk azt a 
döntéshozatali mechanizmust, amely biztosítaná és garantálná azt, hogy ne csússzunk ki ilyen 
bizottsági periódusok alapján a döntésekből. Én azt kértem a tisztelt hivataltól, hogy arra 
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találjunk megoldást, hogy az előttünk álló nagyon szűk időben is meg tudjuk hozni a 
megfelelő döntéseket. A többit ügyosztályvezető asszony el fogja mondani. Parancsoljon.

Borbás Gabriella
Köszönöm szépen a szót. A hatásköri és feladatmegosztásnál két dologról van szó. Az egyik, 
hogy jelenleg a bérbeadói feladatokat kizárólag a Józsefvárosi Gazdálkodási Központ látja el, 
végzi el, és ez a kiürítéssel kapcsolatos feladattömeg akkora kapacitást igényel, ami, úgy 
látjuk, hogy most nem áll rendelkezésre a JGK-ban, viszont a Hivatalban van olyan kapacitás 
aVagyongazdálkodási Irodán, amelyik be tud segíteni a JGK-nak. így tisztán az 
előterjesztések előkészítésében, a bérleti szerződések megkötésében a Hivatal szeretnénk, 
hogy besegítsen a JGK-nak, így a hivatali munkatársak is jogilag képessé válnának arra, hogy 
előterjesztéseket készítsenek, mind polgármesteri, mind pedig bizottsági döntésre, tehát 
tisztán a feladatba a Hivatal is erősebben bevonódna, mint amennyire eddig be volt vonódva, 
erről szól ez a módosítás egyrészt. Másrészt viszont az szerepel az előterjesztésben és a 
rendelet-módosításban, hogy tekintettel arra, hogy a pénzbeli térítés mértéke már nem egy -tói 
-ig határ között mozogna, nem 50 és 80% között mozogna, hanem fix összeg lenne, - aki 
pénzbeli térítést kér és határozatlan idejű szerződése van, az 100%-át kapja a forgalmi 
értéknek, akinek határozott idejű szerződése van, 60 százalékát kapja. Innen kezdve nincsen 
mérlegelési lehetőség, és ezért a pénzbeli térítésről szóló döntés polgármesteri hatáskörbe 
kerülne, hiszen már nem kell 50 és 80% között mérlegelni, amit eddig a Szociális, Lakásügyi 
Bizottság tett meg. Ez a két dolog szerepel az előterjesztésben.

Pikó András
Köszönöm szépen. Szilágyi Demeter pontosító kérdést szeretne föltenni, maradjon, legyen 
szíves, Borbás Gabriella.

Dr. Szilágyi Demeter
Köszönöm szépen. Értem és alapvetően ezzel egyet is értek, nekem nem ez derül ki, pont 
ezért kérdeztem, hogy az a hatáskörmegosztás, amit azért a célért, amit az ügyosztályvezető 
asszony elmondott, végrehajtunk, ez számomra ettől tágabb hatásköri és kompetencia 
kérdéseket nyit ki, hogy egyébként kinek mi lesz a feladata. És akkor lehet, hogy én 
értelmeztem rosszul az előttem lévő jogszabálytervezetet, de számomra ez egy általános 
felhatalmazást nyújt a Hivatal számára, és azt gondolom, hogy abból probléma lehet, hogy 
akkor kinek mi a dolga, ki mit terjeszthet elő, kinek van ebben kompetenciája, erre irányult a 
kérdésem. Értem amit mond, és ezzel egyet is értek, szerintem ez munkaszervezési kérdés 
alapvetően, nem jogtechnikai kérdés, és a munkaszervezési kérdés miatt egy olyan 
jogtechnikai kérdést nyitunk ki, ami a későbbiekben félreértésekhez vezethet. Erre próbáltam 
felhívni a figyelmet, és én ezzel nem értek alapvetően emiatt egyet. Kérem, hogy segítsenek 
ezt megérteni, mert lehet, hogy akkor szövegszerűen én nem értelmeztem jól, de hogy 
pontosan így van-e meghatározva, hogy ilyen típusú feladatok elvégzésére szól ez a 
hatáskörmegosztás. A másik pedig, a polgármesteri döntések vonatkozásában én úgy 
értelmeztem, hogy innentől kezdve minden ilyen típusú döntésben a polgármester illetékes. Itt 
a konkrét esetben abszolút értem a célt, hogy van egy fix összeg és az teljesen egyértelmű, 
hogy nem kell bizottság, nincs mérlegelési jogkör, az egy mechanikus döntési folyamat a 
képviselő-testület felhatalmazása és a jogszabályok alapján, de én úgy értelmezem, hogy 
egyébként ez innentől kezdve minden más ügyben is kinyitja ezt a döntési kompetenciát. 
Hogyha ez nem így van, akkor azt kérem, hogy segítsen nekem eligazodni pontosan, hogy 
miért nem igaz, amit én mondok, vagy miért értettem akkor félre. És még egyszer mondom, 
az alapvető célokkal, amit az ügyosztályvezető asszony elmondott, egyébként pedig egyet 
tudok érteni, csak kérem, hogy a jogtechnikai részét tegyük tisztába.
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Pikó András
Köszönöm szépen. Tehát magyarán arról kellene beszélnünk, hogy egy egyedi ügyben, egyedi 
döntési kompetenciák megadása ne legyen normatív olyan értelemben, hogy a jövőbeni 
ügyeket is ez alapján döntsük el. Ebben kellene garanciákról beszélnünk, hogyha jól értem. 
Mi a garanciája annak, hogy ezekben a kisajátításokkal érintett ügyekben fogunk így 
viselkedni? Hogyha jól értem, ez a képviselő úrnak a kérdése, vagy az általa felvetett 
probléma.

Borbás Gabriella
A lakásrendelet az 5. §-ban mondja azt, hogy a lakásrendelet 2. fejezete a következő 19a 
alcímmel egészül ki. Ez az alcím csak a kisajátított önkormányzati ingatlanok kiürítésével 
kapcsolatos külön szabályokat tartalmazza, tehát csak erre a speciális helyzetre vonatkozik.

Pikó András
Magyarán nem általános és normatív szabályt hozunk most. Jó. Tehát magyarán a szöveg 
alapján megállapítható az, hogy mindaz, amiről most beszélünk, és amelyet képviselő úr 
kérdezett, az most a kisajátított lakásokkal kapcsolatos ügymenetről szól. Köszönöm szépen. 
Kérdezem a tisztelt Képviselőket, hogy kívánnak-e hozzászólni az előterjesztéshez? Vörös 
Tamás, parancsoljon.

Vörös Tamás
Köszönöm szépen. Alapvetően kezelni kívánunk egy helyzetet és szerintem alapvetően 
ugyanabban az irányban gondolkodunk, mint az előterjesztés. A mi javaslatunk az, hogy az 1. 
számú mellékletet képező részből ..., tehát az a lényege, hogy a 4. §-nál szerepel egy olyan 
passzus most, amely azt rendezi, hogy kivel lehet és kivel nem lehet bérleti jogviszonyt 
létesíteni, és mi a kisajátítással érintett ingatlanok esetében, tekintettel arra, hogy ott a bérlő 
nem tervezetten, vagy - vélelmezhetőleg - nem a saját szándékai szerinti időpillanatban, vagy 
okból stb. költözik ki a kívánt ingatlanból, ne legyen vizsgálható, hogy rendelkezik-e más 
beköltözhető ingatlannal. Egész pontosan a szabály most is így van, de csak és kizárólag a 
vidéki ingatlannal rendelkezők esetében engednénk meg ezt a lehetőséget, Budapesten pedig 
nem. Itt a rendelet-módosításban az van benne, hogy Budapest közig területén lakás 
tulajdonjogával vagy haszonélvezeti jogával, önkormányzati lakás bérleti jogával rendelkezik, 
kivéve ha a megkötendő bérleti szerződés aláírásáig tulajdonjogát, haszonélvezeti jogát, 
lakásbérleti jogviszonyát megszünteti, vagy megállapodik az önkormányzattal. Mi azt 
szeretnénk kérni, hogy ez a következőképpen módosuljon: a 4. § azzal egészüljön ki, hogy e 
rendelet 9. § b) pontját nem lehet alkalmazni a kisajátítással érintett ingatlan azon bérlőjével 
szemben, aki cserelakásra kíván bérleti szerződést kötni. Ezzel ezt a fajta megkülönböztetést 
próbálnánk meg kezelni, hogy adott esetben anomáliák ne jöhessenek létre. Igazából most 
módosítanánk azzal, hogy a budapesti ... - nyilván azért, mert gondolom, a bérlők 
többségének vidéken lehet adott esetben ingatlanja -, és az lenne egyébként a normatív 
indoklás, hogy miért teszünk kivételt a kisajátítással érintettek esetében, azért, mert kvázi 
felülvizsgálatra szorul az ő jogviszonyuk, míg nagyon sok kerületi bérlő esetében, 
értelemszerűen - hiszen folyamatos a jogviszonyuk - meg nem. Tehát, hogyha nyilván 
mindenkinek időnként felülvizsgálnánk a tulajdonviszonyait, mondjuk, ötévente és ez alapján 
megszüntetnénk a szerződést, amit egyébként nem javaslok, mert nem egy kiszámítható 
ügymenet, meg kérdéseket vet föl, de mégiscsak az lenne a normatív megoldás - és most nem 
is ezzel akarok foglalkozni -, de szerintem így igazságos, hogy aki kisajátítással érintett, ott 
ne kelljen ezt a vizsgálatot lefolytatni, és ugyanúgy kártérítési kötelezettsége keletkezzen, 
tehát kvázi köthessen bérleti jogviszonyt az Önkormányzattal annak ellenére, ha - mondjuk - 
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van egy pl. 1/8-ad közös tulajdoni hányada akár vidéken, akár Budapesten. Szerintem ez így 
fair, és így mindenki számára, aki a Dió projektben érintett, ilyen módon ez megvalósítható. 
Köszönöm szépen.

Pikó András
Köszönöm szépen. Most jelzem előre, hogy bonyolult kérdésről van szó. Azt kérném majd, 
hogy egy rövid szünetet rendeljünk el, és beszéljük meg majd ezeket. Én most érteni vélem és 
akceptálhatónak is gondolom, de azért a Hivatallal közösen üljünk le egy 5 percre és nézzük 
meg, hogy mi mivel jár. Szilágyi Demeter képviselő úr, parancsoljon.

Dr. Szilágyi Demeter
Köszönöm szépen. Az előbb feltett kérdéseimre adott válaszból az egyik kérdésemre 
megnyugtató választ kaptam, mert valóban egy ilyen pont alá esik a polgármesteri döntések 
vonatkozásában, csak a kisajátított önkormányzati ingatlanokra vonatkozik a döntési 
kompetencia, ez világos és lehatárolható, ezt értem. Viszont a másik, amit kérdeztem, 
számomra egyértelműen kiderül, hogy az nem ebbe a kategóriába tartozik. A JGK és a 
Hivatal közötti hatáskörmegosztás nem a speciális szabályok között, hanem az általános 
szabályok között kerül rögzítésre. A lakásrendelet 3. § 3. pontja helyébe lépő..., amikor a 
bérbeadó definíciójával foglalkozunk; definíció szinten bekerül a bérbeadóhoz a gazdálkodó 
szervezet mellé az önkormányzat, és ez teremt a jövőre nézve olyan hatásköri kérdéseket, 
amiket rendezni kell, mert ez így túl általános megfogalmazássá válik. Én inkább 
munkaszervezéssel oldanám meg ezt a kérdéskört, nem pedig jogszabálymódosítással. 
Köszönöm.

Pikó András
Eröss Gábor alpolgármester úr, parancsoljon.

Dr. Erőss Gábor
Köszönöm szépen a szót, Polgármester Úr. A lelkiismeretem azt diktálja, hogy elmondjam, 
hogy nagyon nehéz szívvel fogom megszavazni ezt az előterjesztést. Tartalmilag egyetértek 
vele és támogatni fogom, de azért az elég fájdalmas, hogy az előbb majdhogynem filozófiai 
vagy elméleti vitát folytattunk arról, hogy milyen demokráciában is hiszünk, képviseleti, 
részvételi, milyen arányban. Most ehhez képest egy nagyon brutális hatalmi önkény áldozata 
Józsefváros Önkormányzata, és most erre adunk egy választ, ami egyébként - hangsúlyozom 
- tartalmilag jó irányt képvisel, de - és most itt egy kicsit cizellálgatjuk közösen együtt, de 
azért mégiscsak arról van szó, hogy szemet vetett egy állami intézmény, a Nemzeti 
Közszolgálati Egyetem, bizonyos józsefvárosiaknak a lakására, és törvényt hozott a 
parlament, elvonva tulajdonképpen Józsefváros jogát, hogy a saját tulajdonával - ami elvileg 
egy alkotmányos jog -, rendelkezzen, illetve, hogy a lakókat egy ilyen kisajátításnak veti alá, 
és ez a hatalmi önkény, amelynek áldozata Józsefváros és a józsefvárosi bérlők, ez a 210 
család, ez elgondolkodtat a tekintetben, hogy helyes-e egyáltalán ilyen részletes és egyébként 
a családok érdekeit tiszteletben tartó szabályokat hoznunk, hiszen bármikor megtörténhet az, 
hogy szemet vet a Kovács család vagy a Szabó család józsefvárosi ingatlanára az állam, és 
hoz egy törvényt a Fidesz, vagy szemet vet Tiborcz vagy Mészáros, és hoz egy törvényt a 
Fidesz parlament, hogy a Kovács családnak vagy a Szabó családnak ki kell költöznie a 
lakásából. Mindez történik úgy, hogy egyébként az a Nemzeti Közszolgálati Egyetem kap 
most így lehetőséget, amelynek a rektora a terroristákat támogató holokauszt tagadó 
Ahmedinejad elnöknek ácsolt piedesztált, úgyhogy most már nemcsak a Ludovikán fogják 
tudni terjeszteni ezeket a tanokat, hanem most már az egész Orczy negyedben. Ezt fogjuk mi 
most lekövetni itt önkormányzati szinten, ezért vagyok én nehéz helyzetben, ezt elmondtam.
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Egyébként pedig természetesen támogatom az előterjesztést.

Pikó András
Vörös Tamás frakcióvezető úr.

Vörös Tamás
Köszönöm szépen. Nem hittem volna, hogy most már újabb keleti országok egykori 
vezetőjéről is sikerül megemlékezni egy józsefvárosi testületi ülésen. Bár azt el kell mondjam, 
hogy az említett úriembert én elképesztő módon nem kedvelem és elítélem. Az egyetemi 
autonómiát tiszteletben tartom, viszont minden olyan politikust, aki relativizálja, tagadja a 
holokausztot, azt elítélem, és nem tartom a civilizált társadalmakba való szereplőnek. Ezt 
szeretném azért leszögezni mindenek fölött. Akkor sem, amikor Önök jobbikosokkal álltak 
össze, akkor sem, amikor adott esetben hibáznak vagy kevésbé vitatható döntéseket hoznak, 
bár kétségkívül jogukban áll, és tiszteletben kell tartanunk a felsőoktatási intézmények 
autonómiáját, az egyetemi szabadságot, ez meg egy másik szintén fontos alapjog. Annyit azért 
hadd tegyek hozzá Erőss képviselő úrnak a teljesen felesleges hozzászólásához, de muszáj 
reagálnom rá, hogy akkor, amikor Ön megszavazta például a Dió 30-nak elkeresztelt 
programot, akkor ezeket a sirámokat miért nem vezette elő? Most nem szerettem volna ide 
hozni, de ott alapvetően Önöknek volt egy koncepciója, 4 telekből 3-at eladnak 
magántulajdonba, nem egyetemnek, nem közcélra, magántulajdonba, az egyik helyére 
építenek egy lakóházat, ahova viszont nem azokat költöztetik, - itt hallgattuk meg, 
jegyzőkönyvben benne van -, akik most ott laknak. Tehát Önök ki akarták költöztetni a 
Diószegi utcai lakókat egy önkormányzati projekt érdekében. Most, amikor az állam, az NKA 
egyébként évtizedek óta ismert terjeszkedési szándékát most végre, amiről egyébként 
többször beszéltünk, hogy milyen kívánatos lenne, és Önök is tárgyaltak róla az elmúlt 
időszakban, hogy talán mikor valósul meg, végre révbe ér, akkor meg elkezdik támadni. Ez 
nem igazságos, képviselő úr. Egyetlen egy dolog fontos, hogy azok az elképesztően rossz 
minőségű ingatlanok megújuljanak, eltűnjenek, és az ott élők méltányos elbánásban civilizált 
körülmények közé tudjanak költözni. Szerintem alapvetően most ezért dolgozunk itt. Nem 
konzerválni akaijuk a Diószegi utca, Orczy negyed, vagy akár a Magdolna negyed sokszor 
nemhogy a 21., de a 20. századhoz is méltatlan állapotú ingatlanállományát, hanem 
szeretnénk megújítani. A kerület alapvetően örül ennek a projektnek, csak ezt akartam 
mondani, úgyhogy szerintem térjünk vissza arra, hogy minél jobb megoldást találjunk az ott 
élők számára.

Pikó András
Köszönöm szépen. Nem látok több hozzászólást. Arra kérném Borbás Gabriellát, illetve 
jegyző asszonyt, hogy a módosító indítványt tüzetesebben egy 5-10 perc alatt nézzük meg, 
addig elrendelek egy tárgyalási szünetet, negyedóra.

SZÜNET

Pikó András
Köszönöm szépen mindenkinek a munkáját, aki most a megoldást összehozta. Jegyző 
asszony, képviselő urak, ügyosztályvezető asszony. Meg is adnám a szót, hogy legyen szíves 
tájékoztassa a képviselőket, hogy mi lett a megoldás, és ez lenne akkor a polgármesteri 
módosító, tehát így tenném föl majd Önöknek a rendeletmódosítást, mert most rendeletet 
fogunk módosítani. Tessék parancsolni.
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Borbás Gabriella
Eredeti rendelet-tervezetként fogok végig hivatkozni arra, ami kiküldésre került és Önök előtt 
van. Az eredeti rendelet-tervezet 2. § 3. pontja a bérbeadó szervezet definíciója kiegészül 
azzal, hogy bérbeadó szervezet: a 19/a alcím tekintetében az önkormányzat, mint tulajdonos 
döntésének végrehajtását ellátó költségvetési szerv, valamint a bérbeadói feladatokat 
közszolgáltatási szerződés alapján ellátó gazdasági társaság. Tehát kiegészült a 19/a alcím 
tekintetében szövegrésszel. A rendelet-tervezet 4. §-a törlésre kerül. A rendelet-tervezet 5. §-a 
átszámozásra kerül 4. §-sá, és akkor a rendelet-tervezet 4. §-án belül a 30. a § kiegészítésre 
kerül egy 3. bekezdéssel, ennek a szövege: Ezen alcím tekintetében nem kell alkalmazni a 9. § 
b) pontot. Ezt követően pedig már csak számozási változások történnek. Az eredeti rendelet
tervezet 6. §-a 5. §-ra változik, a 7. §-a 6.-ra, a 8. §-a 7.-re, a 9. §-a pedig 8. §-ra változik.

Pikó András
Köszönöm szépen. Akinek ez bonyolult, higgyék el nekünk, hogy ebben tökéletes most az 
egyetértés a Hivatal, a Fidesz-frakció és a polgármester között. Szerintem egy jó döntést 
hoztunk. Javaslom, hogy fogadjuk is el. Amennyiben nincsen további hozzászólási igény, 
akkor én le is zárnám a vitát és szavazásra bocsátanám ezekkel a módosításokkal a 8 §-ból 
álló rendeletet. Az elfogadásához minősített többség kell. Kérem, hogy szavazzunk.
17 igennel elfogadtuk. Köszönöm szépen.

BUDAPEST FŐVÁROS Vili. KERÜLET JÓZSEFVÁROSI 
ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐTESTÜLETE 17 IGEN, 0 NEM, 0 
TARTÓZKODÁSSAL ELFOGADJA ÉS MEGALKOTJA BUDAPEST FŐVÁROS 
VIII. KERÜLET JÓZSEFVÁROSI ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ
TESTÜLETÉNEK 12/2024. (V. 16.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELETÉT A 
KÉPVISELŐ-TESTÜLET ÉS SZERVEI SZERVEZETI ÉS MŰKÖDÉSI 
SZABÁLYZATÁRÓL SZÓLÓ 36/2014. (XI. 06.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELET ÉS 
AZ ÖNKORMÁNYZATI TULAJDONÁBAN ÁLLÓ LAKÁSOK BÉRBEADÁSÁRÓL 
SZÓLÓ 31/2022. (X. 20.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELET MÓDOSÍTÁSÁRÓL

Napirend 9. pontja:
Javaslat a szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló és az intézményi 
gyermekétkeztetés térítési díjairól szóló önkormányzati rendeletek módosítására, 
valamint a józsefvárosi idősek részére szóló oltási program elindítására
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Dr. Erőss Gábor alpolgármester, Szili-Darók Ildikó 
alpolgármester

Pikó András
A 9. napirendi pont tárgyalása következik: Javaslat szociális és gyermekjóléti ellátásokról 
szóló és az intézményi gyermekétkeztetés térítési díjairól szóló önkormányzati rendeletek 
módosítására, valamint a józsefvárosi idősek részére szóló oltási program elindítására. A 
döntés célja a szociális rendelet módosítása a korábbi támogatási formák bővítésével, fedezet 
biztosítása az iskolakezdési támogatás bővítéséhez, a védőoltás támogatási program 
újraindításához és a gyermekétkeztetési támogatás nyújtásához. Kérdezem az 
előterjesztőtársakat, Erőss Gábort illetve Szili-Darók Ildikó alpolgármestereket, hogy 
kívánnak-e szóbeli kiegészítéssel élni? Parancsoljon.
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Dr. Erőss Gábor
Köszönöm szépen a szót. Végülis már a rövid összefoglalóban szerintem minden benne volt. 
Az nagyon fontos, hogy tovább bővül a szociális támogatások rendszere, és külön kiemelném 
az időseknek nyújtott oltási támogatást, amivel talán hozzájárulhatunk ahhoz, hogy 
Józsefvárosban is növekedésnek induljon a várható életkor. Tudjuk, hogy az egészségi 
állapota a józsefvárosi lakosságnak a fővárosi átlag alatt van, és abban egy picike lépést most 
teszünk, de tervezzük folytatni és a megelőzésre helyezni egyébként is a hangsúlyt. 
Köszönöm a szót.

Pikó András
Köszönöm. Kérdezem a tisztelt Képviselőket, hogy van-e kérdésük, hozzászólási igénye 
bárkinek? Szilágyi Demeter, parancsoljon.

Dr. Szilágyi Demeter
Köszönöm szépen. Természetesen támogatni fogjuk. Egy pici csalódottságot érzek, mert ez a 
módosítási javaslat még annak idején a mi frakciónk kezdeményezésére került ide a 
Képviselő-testület elé, ott azonban lényegesen bővebb tartalommal. Abból most kimaradt elég 
sok dolog. Ettől függetlenül nyilván támogatni tudjuk. Én azt gondolom, hogy azt a csomagot, 
amit mi annak idején előterjesztettünk, amely szélesebb körben nyújtott volna iskolakezdési 
támogatást, nemcsak 2 osztályt kezdőknek, hanem teljes szélességében. Az oltási program is 
valamivel szélesebb volt. Arra szükség lenne továbbra is Józsefvárosban, de ezt nyilván már a 
következő testület kezelni fogja, és akkor ezt újra elő fogjuk venni. Ettől függetlenül, 
tekintettel arra, hogy ezek a mi javaslataink voltak, ezért értelemszerűen támogatni fogjuk. 
Köszönöm.

Pikó András
Köszönöm szépen. Nem látok további hozzászólást. Lezárom a napirend vitáját. Először a 18 
§-ból álló rendeletet fogjuk majd elfogadni, minősített többséggel. Kérem, hogy szavazzunk. 
17 igen. Köszönöm szépen.

BUDAPEST FŐVÁROS VIII. KERÜLET JÓZSEFVÁROSI ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ TESTÜLETE 17 IGEN, 0 NEM, 0 TARTÓZKODÁSSAL ELFOGADJA 
ÉS MEGALKOTJA BUDAPEST FŐVÁROS VIII. KERÜLET JÓZSEFVÁROSI 
ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 13/2024. (V. 16.)
ÖNKORMÁNYZATI RENDELETÉT AZ INTÉZMÉNYI GYERMEKÉTKEZTETÉS 
TÉRÍTÉSI DÍJAIRÓL SZÓLÓ 13/2022. (III. 28.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELET 
ÉS A SZOCIÁLIS ÉS GYERMEKJÓLÉTI ELLÁTÁSOKRÓL SZÓLÓ 35/2023. (X. 
19.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELET MÓDOSÍTÁSÁRÓL

Pikó András
Most a 2 pontból álló I. határozati javaslatról döntünk, szintén minősített többséggel. Ennek a 
témája az iskolakezdési támogatás bővítése. Kérem, hogy szavazzunk.
17 igen.
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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
148/2024. (V. 16.) számú határozata

az iskolakezdési támogatás kibővítéséhez szükséges fedezet biztosításáról

(17 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy

1.) a polgármester - a Képviselő-testület és Szervei Szervezeti es Működési Szabályzatáról 
szóló 36/2014. (XI. 06.) önkormányzati rendelet (a továbbiakban: SZMSZ) 8. melléklet 
11.1. pontja, valamint a 2024. évi költségvetésről szóló 43/2023. (XII. 14.) 
önkormányzati rendelet 13. § (1) bekezdés m) pontja szerint átruházott - feladat- és 
hatáskörének gyakorlását az SZMSZ 31. § (1) bekezdése szerint magához vonja, és az 
iskolakezdési támogatásra a 2024. évre 4.100.000 Ft többlet pénzügyi fedezetet biztosít a 
2024. évi költségvetéséről szóló 43/2023. (XII. 14.) önkormányzati rendelet 9. melléklete 
szerinti Általános tartalék terhére;

2.) felkéri a polgármestert a határozat 1. pontja szerinti előirányzat átcsoportosítás 
végrehajtására, és a 2024. évi költségvetésről szóló 43/2023. (XII. 14.) önkormányzati 
rendelet soron következő módosításában történő átvezetésére.

Felelős: polgármester
Határidők: 1. pont esetében: 2024. május 16.;

2. pont esetében: a 2024. évi költségvetésről szóló 43/2023. (XII. 14.) 
önkormányzati rendelet soron következő módosítása

Pikó András
Az időseket célzó védőoltási program elindításáról és fedezetének biztosításáról szól a II. 
határozati javaslat, minősített többséggel döntünk róla. Kérem, hogy szavazzunk.
17 igen. Köszönöm szépen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
149/2024. (V. 16.) számú határozata

az időseket célzó pneumococcus-védőoltás program elindításáról és fedezetének 
biztosításáról

(17 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy

1 .) pneumococcus-védőoltás programot indít a Józsefvárosi időskorúak részére;

2 .) a polgármester - a Képviselő-testület és Szervei Szervezeti es Működési Szabályzatáról 
szóló 36/2014. (XI. 06.) önkormányzati rendelet (a továbbiakban: SZMSZ) 8. melléklet 
11.1. pontja, valamint a 2024. évi költségvetésről szóló 43/2023. (XII. 14.) 
önkormányzati rendelet 13. § (1) bekezdés m) pontja szerinti átruházott - feladat- és 
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hatáskörének gyakorlását az SZMSZ 31. § (1) bekezdése szerint magához vonja, és az 
időseket célzó pneumococcus-védőoltás program elindítására 2024. évre 13.500.000 Ft 
pénzügyi fedezetet biztosít a 2024. évi költségvetéséről szóló 43/2023. (XII. 14.) 
önkormányzati rendelet 9. melléklete szerinti Általános tartalék terhére,

3 .) felkéri a polgármestert a határozat 2. pontja szerinti előirányzat átcsoportosítás 
végrehajtására, és a 2024. évi költségvetésről szóló 43/2023. (XII. 14.) önkormányzati 
rendelet soron következő módosításában történő átvezetésére.

Felelős: polgármester
Határidők: 1-2. pont esetében: 2024. május 16.;

3. pont esetében: a 2024. évi költségvetésről szóló 43/2023. (XII. 14.) 
önkormányzati rendelet soron következő módosítása

Napirend 10. pontja:
Javaslat a felnőtt háziorvosi ügyeleti feladatok ellátásához szükséges pénzügyi fedezet 
biztosítására
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Pikó András
A 10. napirendi pontra térünk át: Javaslat felnőtt háziorvosi ügyeleti feladatok ellátásához 
szükséges pénzügyi fedezet biztosítására. A felnőtt háziorvosi ügyeletet ellátó Inter- 
Ambulance Zrt.-vel kötött feladatellátási szerződés augusztus 31-én megszűnik, ezért 
szükséges újabb feladatellátási szerződés megkötése a felnőtt háziorvosi ügyelet folyamatos 
biztosítása érdekében. Ezt célozza ez az előterjesztés, amelyet a Költségvetési valamint a 
Szociális bizottságunk nem tárgyalt határozatképtelenség okán. Kérdezem a tisztelt 
Képviselőket, hogy van-e kérdésük? Nem látok ilyet. Hozzászólási igény? Ilyet sem látok. A 
napirend vitáját lezárom, és akkor szavazásra bocsátom a 4 pontból álló határozati javaslatot, 
minősített többséggel döntünk róla. Kérem, hogy szavazzunk.
17 igen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
150/2024. (V. 16.) számú határozata

a felnőtt háziorvosi ügyeleti feladatok ellátásához szükséges pénzügyi fedezet 
biztosításáról

(17 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy

1. a felnőtt háziorvosi ügyeleti feladatok folyamatos biztosítása érdekében lefolytatandó 
beszerzési eljáráshoz a 2024, szeptember 1-től 2025. augusztus 31-ig tartó időszakra a 
felnőtt háziorvosi ügyelet folyamatos biztosítása érdekében a 2024-2025. évre 
mindösszesen bruttó 140.997.888 Ft összegben pénzügyi fedezetet biztosít az alábbiak 
szerint:
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2024. évre: bruttó 46.999.296 Ft
2025. évre: bruttó 93.998.592 Ft

2. a polgármester a Képviselő-testület és Szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról 
szóló 36/2014. (XI. 06.) önkormányzati rendelet (a továbbiakban: SZMSZ) 8. 
mellékletének 11. pont 11.1. alpontja szerinti átruházott feladat- és hatáskörének 
gyakorlását az SZMSZ 31. § (1) bekezdése szerint magához vonja és az 1. pont szerinti, 
2024. évre szükséges önkormányzati saját forrás bruttó 46.999.296,-Ft összegű fedezetet 
az Önkormányzat 2024. évi költségvetésről szóló 43/2023. (XII. 14.) önkormányzati 
rendelet 9. mellékletében szereplő Általános tartalék terhére történő átcsoportosítással 
biztosítja;

3. felhatalmazza a polgármestert a határozat 2. pont szerinti előirányzat átcsoportosítás 
végrehajtására, és felkéri a változásnak az Önkormányzat 2024. évi költségvetésről szóló 
43/2023. (XII. 14.) önkormányzati rendelet soron következő módosításában történő 
átvezetésére;

4. a határozat 1. pontja alapján felkéri a polgármestert a felnőtt háziorvosi ügyeleti feladatok 
folyamatos biztosítása érdekében a 2025. évi pénzügyi fedezetnek az Önkormányzat 
2025. évi költségvetésébe történő betervezésére.

Felelős: polgármester
Határidő: 1-2. pont esetében: 2024. május 16.,

3. pont esetében: az Önkormányzat 2024. évi költségvetésről szóló 43/2023. 
(XII. 14.) önkormányzati rendeletének soron következő módosítása,
4. pont esetében: az Önkormányzat 2025. évi költségvetésről szóló 
rendeletének elfogadása

Pikó András
Zárt ülés következik. Kérem a zárt ülés feltételeinek biztosítását all. napirendi ponthoz, 
háziorvosi szerződés közös megegyezéssel történő megszüntetése a téma. Kérem azokat, 
akiknek nem muszáj, azok ne tartózkodjanak itt.

ZÁRT ÜLÉS

Napirend 11. pontja:
Javaslat háziorvosi szerződés közös megegyezéssel történő megszüntetésére
(írásbeli előterjesztés) PÓTKÉZBESÍTÉS, ZÁRT
Előterjesztő: Pikó András polgármester

A napirend tárgyalása zárt ülés keretében történt az Mötv. 46. § (2) bekezdése értelmében. 
A napirend tárgyalása során elhangzottakat és a meghozott 151/2024. (V. 16.) sz. 

képviselő-testületi határozatot a zárt ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.
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Pikó András
Visszatérünk a nyilvános üléshez. Kérem a nyilvános ülés feltételeinek a biztosítását.

NYILVÁNOS ÜLÉS

Napirend 12. pontja:
Javaslat közfeladat-ellátási szerződés megkötésére a Fellegajtó Nyitogatók 
Alapítvánnyal
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Pikó András
A 12. napirendi pontunk témája: Javaslat feladat-ellátási szerződés megkötésére a Fellegajtó 
Nyitogatók Alapítvánnyal. A döntés célja, hogy az önkormányzat az alapítvánnyal közfeladat
ellátási szerződést kössön, amelyben az alapítvány 3 józsefvárosi fogyatékos gyermek nappali 
ellátását biztosítja. Egyébként magának az előterjesztésnek az indoka az, hogy könnyítsünk a 
fizetésen az alapítvány felé. Az előterjesztést a Költségvetési, valamint a Szociális Bizottság 
határozatképtelenség miatt nem tárgyalta. Tájékoztatom a tisztelt Képviselőket, hogy az 
előterjesztéshez csere-mellékletet kaptak helyszíni kiosztással. A csere-mellékletnek az 
értelme az, hogy már októberben tudjunk a feladatellátáshoz forrást biztosítani az alapítvány 
számára. Kérdezem a tisztelt Képviselőket, hogy van-e kérdésük, illetve hozzászólásuk? 
Szilágyi Demeter, parancsoljon. A melléklet a szerződést tartalmazza, és abban könnyítettünk 
a feltételeken. 2 perc szünetet rendelek el.

SZÜNET

Pikó András
Nem látok több hozzászólást. A napirend vitáját lezárom, és szavazásra bocsátom a 4 pontból 
álló határozati javaslatot, minősített többséggel döntünk róla. Kérem, hogy szavazzunk.
17 igen a szavazati arány.

Budapest Főváros Vili, kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
152/2024. (V. 16.) számú határozata

Fellegajtó Nyitogatók Alapítvánnyal közfeladat-ellátási szerződés megkötéséről

(17 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy

1. Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat fogyatékos személyek 
nappali intézményben történő ellátásának biztosítása tárgyában közfeladat-ellátási 
szerződést köt a Fellegajtó Nyitogatók Alapítvánnyal (székhely: 1082 Budapest, Baross 
u. 75. alagsor/6.; adószám: 19037246-1-42, képviseli: Varga Gábor László elnök), az 
előterjesztés mellékletét képező tartalommal;
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2. a polgármester a Képviselő-testület és Szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról 
szóló 36/2014. (XI. 06.) önkormányzati rendelet (a továbbiakban: SZMSZ) 8. 
mellékletének 11.1. alpontja szerinti átruházott feladat- és hatáskörének gyakorlását az 
SZMSZ 31. § (1) bekezdése szerint magához vonja és a határozat 1. pontja szerinti 
közfeladat-ellátási szerződés pénzügyi fedezetét a 2024. évre 1.050.000 Ft összegben az 
Önkormányzat 2024. évi költségvetésről szóló 43/2023. (XII. 14.) önkormányzati 
rendelet 9. melléklet Általános tartalék terhére átcsoportosítással biztosítja;

3. felhatalmazza a polgármestert a határozat 2. pontja szerinti átcsoportosítás végrehajtására 
és felkéri az átcsoportosítás az Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 43/2023. 
(XII. 14.) önkormányzati rendelet soron következő módosításában történő átvezetésére;

4. felkéri a polgármestert a határozat 1. pontja szerinti, az előterjesztés mellékletét képező 
szerződés aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő: 1-2. pont esetében: 2024. május 16.,

3. pont esetében: az Önkormányzat 2024. évi költségvetésről szóló 43/2023. 
(XII. 14.) önkormányzati rendeletének soron következő módosítása, 
4. pont esetében: 2024. május 31.

Napirend 13. pontja:
Javaslat a 2024. évi alapítványi pályázatok elbírálására
(írásbeli előterjesztés) PÓTKÉZBESÍTÉS
Előterjesztő: Dr. Erőss Gábor alpolgármester, Szili-Darák Ildikó alpolgármester

Pikó András
A 13. napirendi pont tárgyalása következik: Javaslat a 2024. évi alapítványi pályázatok 
elbírálására. Az előterjesztő Erőss és Szili-Darók alpolgármesterek. A 2024. évi felhívásokra 
a civil és kulturális pályázatra 31, az egyházi pályázatra 8, a sport pályázatra 9, a nemzetiségi 
pályázatra pedig 8 érvényes pályázat érkezett, ezek odaítéléséről dönt most a Képviselő
testület. Az előterjesztést bizottság nem tárgyalta, és pótkézbesítéssel május 14-én kapták 
meg. Kérdezem az előterjesztőket, hogy kívánnak-e szólni? Parancsoljon.

Szili-Darók Ildikó
Köszönöm szépen a szót, Polgármester Úr. Nagyon örülünk, hogy nagyon színvonalas 
pályázatok érkeztek. Most itt a testület előtt az alapítványi pályázatok vannak, de a többi, az 
egyesületekből érkezők, az egyházaktól érkezők is nagyon színvonalasak voltak, és jó, hogy 
megemeltük a keretet, így jobban tudjuk segíteni ezeknek a szervezeteknek a munkáját. 
Kérem, hogy támogassák a javaslatunkat.

Pikó András
Köszönöm szépen. Kérdezem a tisztelt Képviselőket, hogy van-e kérdésük az 
előterjesztéshez, kívánnak-e hozzászólni? Szilágyi Demeter, parancsoljon.

Dr. Szilágyi Demeter
Köszönöm szépen. 3 ponton szeretném módosítani a határozati javaslatot. Az alapítványi 
támogatások közül a 3. Artemisszió Alapítvány, az 5. KultDesk Kulturális Alapítvány és a 8.
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Parallel Művészeti Alapítvány vonatkozásában azt szeretném, hogy ezek kerüljenek ki a 
döntésből. Az indoklás az, hogy ezeknél a józsefvárosi kötődés egyrészt megkérdőjelezhető, 
másrészt az nyilvánvaló tényként kezelhető, hogy sok esetben olyan politikai aktivizmust 
támogató egyesületekről, szervezetekről van szó, amelyeknek a tevékenységével nem tudunk 
azonosulni, például Gólya, de ugyanígy a Mira, ahol a külföldiek szavazását propagáló 
előadások zajlanak. Az a módosító indítványom, hogy ez a 3 kerüljön ki ebből a döntési 
csomagból, ne támogassa az önkormányzat. Más esetben is van egyébként kérdőjel 
számomra, de ott tekintettel arra, hogy a megnevezett célcsoportok, korcsoportok általában 
gyermekek támogatására vonatkozik, ezért erre külön nem térek ki, hogy a Rosa Parks 
alapítvánnyal kapcsolatban milyen meglátásaim vannak. Azt gondolom, hogy az ott is fölvet 
kérdéseket, hogy pontosan milyen keresnivalójuk van Józsefvárosban, de ettől most 
eltekintek, és kifejezetten ennek a 3 alapítványnak a támogatása, szeretném, hogyha kikerülne 
a határozati javaslatból, úgyhogy ezt kérem módosító indítványként kezelni. Köszönöm 
szépen.

Pikó András
Köszönöm. Kérdezem a tisztelt Képviselőket, hogy van-e más hozzászólás? Nem látok ilyet. 
Kérdezem az előterjesztőket, hogy befogadják-e a módosító indítványt? Nem. Tehát akkor 
erről külön fogunk majd szavazni, mégpedig elsőként a módosító indítványról fogunk 
szavazni, amelynek a lényege, hogy a 3-as, 5-ös és a 8-as sorszámú pályázók kikerülnének a 
határozati javaslat 1. pontjából. Először erről szavazunk. Kérem, hogy szavazzunk.
8 igen, 8 nem, 1 tartózkodás, ami azt jelenti, hogy nem kapta meg a szükséges többséget a 
módosító indítvány.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
153/2024. (V. 16.) számú határozata

(8 igen, 8 nem, 1 tartózkodás szavazattal)

A Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy nem fogadja el dr. Szilágyi Demeter módosító indítványát, miszerint a határozati 
javaslat 1. pontjában szereplő 3., 5. és 8. sorszámú pályázók (Artemisszió Alapítvány, 
KultDesk Kulturális Alapítvány, Parallel Művészeti Alapítvány) kerüljenek ki a támogatottak 
köréből.

Pikó András
Akkor most az eredetiről fogunk szavazni. Szilágyi Demeternek ügyrendi javaslata van, 
parancsoljon.

Dr. Szilágyi Demeter
Köszönöm szépen. Akkor kérem annak a lehetőségét megteremteni, hogy külön tudjunk 
szavazni az egyes alapítványok támogatásáról. Köszönöm szépen.

Pikó András
Lehetséges-e az, ugye több fajta módon tudjuk megoldani, hogy ... szabatosan szeretnék 
fogalmazni a jegyzőkönyv miatt. Tehát 6 pontból áll a határozati javaslatunk. A pályázatok 
felsorolása az 1. pont, tehát az 1. pontról úgy fogunk szavazni, hogyha Önöknek ez megfelel, 
hogy kivesszük belőle a 3-ast, 5-öst és 8-ast, és arról először külön szavazunk, és utána pedig 
a maradékról. Tehát először az 1. határozati pont 3-as, 5-Ös, 8-as pályázatairól fogunk 
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dönteni. Majd utána az 1. határozati pontnak a maradékáról fogunk dönteni, és utána pedig 
egyben a 2-től 6-ig.
1. határozati pont egy része, a 3-as, 5-Ös és 8-as, ezekről fogunk dönteni. Elfogadják-e, 
támogatják-e avagy sem? Kérem, hogy szavazzunk.
11 igen, 6 nem. Elfogadtuk.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
154/2024. (V. 16.) számú határozata

a 2024. évi alapítványi pályázatok elbírálásáról

(11 igen, 6 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy
1. a 2024. évi civil és kulturális pályázat keretében az alábbi alapítványokat a következő 

pályázati célok megvalósítása érdekében az előterjesztés melléklete szerinti támogatási 
szerződés megkötésével az alábbi összegekkel támogatja:

Pályázó neve, címe Pályázat célja Támogatási 
összeg (Ft)

Artemisszió Alapítvány
1016 Budapest, Mészáros 

utca 10.

4 napos Lujza Fesztivál megrendezése 2024. 
szeptemberében a Mira Házban (VIII. kerület, 
Lujza u. 36.) és a Kálvária téren, valamint havi 
események, foglalkozások szervezése.

730.000

KultDesk Kulturális 
Alapítvány

1221 Budapest, 
Kereszthegy utca 3.

A Lahmacun rádió alapvető fenntartási 
költségeinek fedezésére igényel támogatást. A 
rádió Gólya Szövetkezetben (Orczy út 44-46.) 
található stúdiójának bérleti dija és a web rádió 
státusz regisztrációjához kapcsolódó kötelező 
(szerzői és előadói) jogdíjak.

700.000

Parallel Művészeti 
Alapítvány

1067 Budapest, Csengery 
utca 86. 2/23.

A Parallel Művészeti Alapítvány 2024-ben 
folytatja kirakat-kiállítás sorozatát a Rákóczi 
téri vásárcsarnok mögött található Puccs 
Galériában (Víg u. 22.), melynek keretében 
kortárs képzőművészeket kér fel helyspecifikus 
installációk készítésére. A kirakatüvegen 
keresztül látható és értelmezhető művek a 
kiállítótér adottságaira, a környék és a kerület 
építészetére, társadalmi beágyazottságára, 
történelmére reflektálnak. A kísérletező, saját 
határaikat is feszegető művészek itt 
megvalósuló munkákon keresztül kerülnek 
párbeszédbe a járókelőkkel és a környéken 
élőkkel.

300.000

Összesen: 1.730.000

Felelős: polgármester
Határidő: 2024. május 16.



Pikó András
Most a 3-as, 5-ös és 8-as kivételével az összes többi pályázatról fogunk dönteni. Kérem, hogy 
szavazzunk.
17 igen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
155/2024. (V. 16.) számú határozata

a 2024. évi alapítványi pályázatok elbírálásáról

(17 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy

1.) a 2024. évi civil és kulturális pályázat keretében az alábbi alapítványokat a következő 
pályázati célok megvalósítása érdekében az előterjesztés melléklete szerinti támogatási 
szerződés megkötésével az alábbi összegekkel támogatja:

Pályázó neve, címe Pályázat célja Támogatási 
összeg (Ft)

Józsefvárosi 
Zeneiskolai Alapítvány 
1082 Budapest, Nap u.

33.

IV. Józsefvárosi családi gitámap megrendezése 
(résztvevők: 20 gitáros növendék, 5 gitártanár, 
közönség: 40 fö hozzátartozó); „Minket vár a 
világ!” címmel új szórakoztató zenei program 
szervezése (résztvevők: 5 művésztanár, 8 
énekes növendék, közönség: 100 fő érdeklődő); 
egyhetes nyári zenei tábor szervezése 
(résztvevők: 30 hangszeres növendék - közülük 
20 józsefvárosi, 6 művésztanár); „Ismeretlen 
ismerősünk - Kodály 9.0” zenés színházi est 
szervezése; Angol nyelvi képzés továbbvitele a 
tantestület 3 csoportjának; 2-3 józsefvárosi 
idősotthon meglátogatása advent idején;

300.000

Moravcsik Alapítvány
1083 Budapest, Balassa 

utca 6.

XIV. Moravcsik Rekreációs Alkotó- és 
Programterápiás Tábor szervezése 33 fö 
gondozott, 6 fö segítő, 1 fö pszichiáter 
szakorvos részvételével. (Fonyódliget,
2024.08.30.-2024.09.02.). A 14. alkalommal 
megrendezett terápiás alkotótábor résztvevői a 
Moravcsik Alapítvány nappali ellátójának, 
közösségi gondozás szolgálatának és a 
rehabilitációs foglalkoztatókban tevékenykedő 
megváltozott munkaképességű, Józsefvárosban 
élő kliensei.

500.000
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Mentőöv a 
Gyermekeinkért 2002 

Alapítvány 
1098 Budapest, Dési 
Huber utca 2. fsz/1.

A tavalyi évhez hasonlóan az önkéteseik 
számára ismét szeretnének egy képzést, 
tréninget tartani, mely alkalmas arra, hogy a 
munka során felmerült feszültséget 
szupervízióval kezeljék, illetve ismereteket 
adjanak át, hogy munkájukat még 
hatékonyabban végezhessék. Másrészt
szeretnének egy kirándulást szervezni, ahol 
önkénteseik és alapítványuk célközönsége, 
illetve szponzorai közösen vesznek részt. A 
kirándulás célja, hogy az együttműködő felek 
jobban megismeijék egymást. Telephelyük a 
VIII. kerület Csobánc u. 11. 5/6. szám alatt 
található.

600.000

Nem Adom Fel 
Alapítvány

1093 Budapest, Lónyay 
utca 3. 2./1.

Tíz alkalomból álló önismereti és 
készségfejlesztő előadás- és workshop-sorozat a 
Nem Adom Fel Kávézóban (VIII. kerület 
Magdolna utca 1.), hátrányos helyzetben élő 
fiatalok számára alkalmanként 30 résztvevővel.

450.000

Rosa Parks Alapítvány 
1086 Budapest, 

Karácsony Sándor utca 
31-33.

A Láthatatlan Tanoda 2013 óta segít hátrányos 
helyzetű, elsősorban roma gyerekeknek. A 
gyerekek szüleinek az általános iskolába történő 
beiratkozásban nyújt támogatást információval, 
érdekérvényesítéssel. A Tanoda
mentorhálózatot működtet, amelyben egy 
önkéntes egy gyermeket mentorál hosszú távon, 
heti rendszerességgel, a Tanoda évről évre nő, 
és bővül a szolgáltatások köre is.

800.000

Platón Népfőiskolái 
Alapítvány

1124 Budapest, Bürök 
utca 67/ b.

Egy húron pendülünk - játékos, interaktív 
hangszerbemutató program nagycsoportos 
óvodásoknak a 8. kerületi óvodák számára. 20 
foglalkozás.

300.000

Éhező Gyermekekért 
Alapítvány

1196 Budapest, Zrínyi 
utca 97.

Az Alapítvány a leghátrányosabb sorsú 
gyermekeken igyekszik segíteni adományok 
szervezésével, tartalmas szabadidős programok 
rendezésével, azokra való mozgósítással. Jelen 
pályázat keretében működési kiadásaikat, illetve 
gyermekek számára szervezésre kerülő 
Tihanyba történő kirándulás, szabadidős 
foglalkozás megvalósítását tervezik. A 
gyermekek kiválasztásában a Józsefvárosi 
Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Központ 
segítségét veszik igénybe.

400.000

Csillaghajó Kulturális 
Alapítvány

1046 Budapest, Bajza 
József utca 47.

Interaktív előadások megszervezése józsefvárosi 
általános iskolák alsós évfolyamainak részére 6 
alkalommal. Az előadások témái: a 
környezettudatos szemlélet fejlesztése, a saját 
identitás megerősítése és a más kultúrák 
elfogadása, valamint a család egységének 
fontossága.

200.000

Superar Zeneművészeti 
Alapítvány 

Magyarország
1025 Budapest, Battai út

5.

Nyári tábor szervezése. A Superar 
Zeneművészeti programban jelenleg 237 diák 
vesz részt, közülük 167-en józsefvárosi iskolák 
diákjai.

500.000

Összesen: 4.050.000

Felelős: polgármester



Határidő: 2024. május 16.

Pikó András
A határozati javaslat 1. pontjáról már döntöttünk, most a maradék, 2., 3., 4., 5. és 6. pontról 
döntünk egyesítve, minősített többséggel. Kérem, hogy szavazzunk.
17 igen. Köszönöm szépen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
156/2024. (V. 16.) számú határozata

a 2024. évi alapítványi pályázatok elbírálásáról (2-6. pontok)

(17 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy

2 .) a 2024. évi egyházi pályázat keretében az alábbi alapítványt a következő pályázati célok 
megvalósítása érdekében az alábbi összeggel támogatja az előterjesztés melléklete 
szerinti támogatási szerződés megkötésével:__________________ ___________

Pályázó neve, címe Pályázat célja Támogatási 
összeg (Ft)

Jézus Társasága 
Alapítvány

1085 Budapest, Mária u. 25.

A Szent Ignác Jezsuita Szakkollégium által 
szervezett Junior Príma-díjas Gyökerek tábor 
2024. évi szervezése. A tábor helyszíne a VIII. 
kerületi Palotanegyedben található Szent Ignác 
Jezsuita Szakkollégium. A 2003. óta 
szervezésre kerülő Gyökerek tábor célja, hogy 
olyan határon túlról (Erdélyből, Kárpátaljáról, 
Felvidékről, Délvidékről) érkező, hátrányos 
helyzetű gyermekeknek mutassák meg az 
anyaország szépségeit, akiknek egyébként 
nem, vagy csak korlátozottan lenne 
lehetőségük Magyarországra és Budapestre 
látogatni.

450.000

3 .) a 2024. évi sport pályázat keretében az alábbi alapítványt a következő pályázati célok 
megvalósítása érdekében az előterjesztés melléklete szerinti támogatási szerződés 
megkötésével az alábbi összeggel támogatja:

Pályázó neve, címe Pályázat célja Támogatási 
összeg (Ft)

Madárfészek Ökölvívó 
Akadémiai Alapítvány 

1045 Budapest, 
Pozsonyi u. 4/c.

Sipos Mihály Sporttal a drog ellen 
programjának keretében sportoló 13 
józsefvárosi sportoló részére sporteszközök és 
vitaminok beszerzése

1.000.000
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4 .) az Alapítvány Bada Dada Emlékére (székhely: 1086 Budapest, Baross utca 125. IV/7.; 
nyilvántartási szám: 01-01-0010319) szervezet pályázatát a 2024. évi civil és kulturális 
pályázatból érvénytelennek nyilvánítja, mert a pályázat nem került megküldésre a 
pályázati felhívásban megjelölt módon;

5 .) felkéri a polgármestert a határozat 1-3. pontja szerinti támogatási szerződések aláírására;

6 .) felkéri a polgármestert, hogy a határozat végrehajtásához szükséges átcsoportosításokat a 
2024. évi költségvetéséről szóló 43/2023. (XII. 14.) önkormányzati rendelet soron 
következő módosításában vezesse át.

Felelős: polgármester
Határidő: 2-4. pont esetében: 2024. május 16.,

5. pont esetében: 2024. június 15.,
6. pont esetében: a 2024. évi költségvetésről szóló 43/2023. (XII. 14.) 
önkormányzati rendelet soron következő módosítása

Napirend 14. pontja:
Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat 2023. évi 
gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról szóló átfogó értékelés 
elfogadására
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Szili-Darók Ildikó alpolgármester

Pikó András
A 14. napirendi pont tárgyalására térünk át: Javaslat Budapest Főváros VIII. kerület 
Józsefvárosi Önkormányzat tavalyi évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak 
ellátásáról szóló átfogó értékelés elfogadására. Az előterjesztő Szili-Darók alpolgármester 
asszony. Az előterjesztést a SZELOB határozatképtelenség miatt nem tudta tárgyalni. 
Kérdezem alpolgármester asszonyt, kíván-e szólni? Parancsoljon.

Szili-Darók Ildikó
Köszönöm szépen a szót. Csak szeretném megköszönni a JSzSzGyK munkáját. Nagyon sok 
egyéni beszélgetésen vagyunk túl, és azt gondolom, hogy most az utolsó SzMSz módosítással 
révbe ért a JSzSzGyK, és reméljük, hogy egy kicsit belülről megváltozott szerkezetben még 
jobban el tudja látni azt a hatalmas feladatot, amit a kerületben élők problémái rázúdítanak. 
Továbbra is szeretnénk fejleszteni az intézményt, és mindent megteszünk azért, hogy azok a 
kollegák, akik a front vonalában küzdenek a szegénység és egyéb gondok leküzdésével, azok 
minél jobb körülmények között tudjanak dolgozni és folytatni a munkájukat. Köszönjük 
szépen.

Pikó András
Köszönöm szépen. Kérdezem a tisztelt Képviselőket, hogy van-e kérdésük, hozzászólásuk az 
előterjesztéshez? Nem látok ilyet, így a napirend vitáját lezárom, és szavazásra bocsátom a 2 
pontból álló határozati javaslatot. Egyszerű többséggel szükséges döntenünk. Kérem, hogy 
szavazzunk.
17 igen a szavazati arány.
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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
157/2024. (V. 16.) számú határozata

a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat 2023. évi gyermekjóléti és 
gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról szóló átfogó értékelés elfogadására

(17 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy

1. elfogadja a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat 2023. évi 
gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatai ellátásáról szóló átfogó értékelést az 
előterjesztés melléklete szerinti tartalommal;

2. felkéri a polgármestert, hogy a határozat 1. pontja szerinti Budapest Főváros VIII. kerület 
Józsefvárosi Önkormányzat 2023. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatai 
ellátásáról szóló átfogó értékelést küldje meg a Budapest Főváros Kormányhivatala 
részére.

Felelős: polgármester
Határidő: 1. pont esetében: 2O24.május 16.,

2. pont esetében: 2024. május 31.

Napirend 15. pontja:
Javaslat a Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Központ 2023. évi 
beszámolójának elfogadására
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Szili-Darók Ildikó alpolgármester

Pikó András
A 15. napirendi pont tárgyalása következik: Javaslat a JSzSzGyK tavalyi beszámolójának az 
elfogadására. Szili-Darók alpolgármester asszony az előterjesztő. A SZELOB nem tárgyalta 
határozatképtelenség miatt. A napirend vitáját megnyitom. Kérdezem alpolgármester 
asszonyt, kíván-e szólni? Nem. Kérdezem a tisztelt Képviselőket, hogy van-e kérdésük, 
hozzászólásuk az előterjesztéshez? Nem látok ilyet, így szavazásra bocsátom az 1 pontból álló 
határozati javaslatot, egyszerű többséggel döntünk róla. Kérem, hogy szavazzunk.
17 igen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
158/2024. (V. 16.) számú határozata

a Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Központ 2023. évi beszámolójának 
elfogadásáról

(17 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)
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A Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy elfogadja a Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Központ 2023. évi 
beszámolóját az előteijesztés melléklete szerinti tartalommal.

Felelős: polgármester
Határidő: 2024. május 16.

Napirend 16. pontja:
Javaslat a Józsefvárosi Egyesített Bölcsődék 2023. évi beszámolójának elfogadására, és 
Szervezeti és Működési Szabályzatának jóváhagyására
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Szili-Darák Ildikó alpolgármester

Pikó András
A 16. napirendi pont következik: Javaslat a Józsefvárosi Egyesített Bölcsődék tavalyi 
beszámolójának elfogadására, Szervezeti és Működési Szabályzatának jóváhagyására. 
Szintén Szili-Darók alpolgármester asszony az előterjesztő. A szakbizottság 
határozatképtelenség miatt nem tárgyalta. A napirend vitáját megnyitom. Kérdezem 
alpolgármester asszonyt, kíván-e szólni? Parancsoljon.

Szili-Darók Ildikó
Köszönöm. Szintén szeretném megköszönni a bölcsődéknek azt a hatalmas és európai 
színvonalú és elismert munkáját, amit végeznek. Azt gondolom, hogy a gyerekeknek az első 
lépése a bölcsőde a társadalom megismeréséhez. Ezt maximálisan teljesítik, és szeretnénk, 
hogyha továbbra is ilyen sok-sok pályázaton vennének részt, és a kerület jó gyakorlatát 
vinnék Európa-szerte.

Pikó András
Köszönöm szépen. Kérdezem a tisztelt Képviselőket, hogy van-e kérdésük az 
előterjesztéshez, vagy hozzászólásuk? Sátly Balázs, parancsoljon.

Sátly Balázs
Köszönöm szépen a szót, Polgármester Úr. Én nem tudok szebben fogalmazni, mint 
alpolgármester asszony tette, csak annyit tennék hozzá, hogy a két kisfiam is visszaigazolja 
ezt a színvonalat, ami a bölcsödében zajlik. Köszönöm szépen.

Pikó András
Köszönöm szépen. A napirend vitáját lezárom, és szavazásra bocsátom az 1 pontból álló I. 
határozati javaslatot az előterjesztésből. Egyszerű többséggel döntünk róla. Kérem, hogy 
szavazzunk.
17 igen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
159/2024. (V. 16.) számú határozata

a Józsefvárosi Egyesített Bölcsődék 2023. évi beszámolójának elfogadásáról

(17 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)
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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy elfogadja a Józsefvárosi Egyesített Bölcsődék 2023. évi szakmai beszámolóját az 
előterjesztés 1. számú mellékletét képező tartalommal.

Felelős: polgármester
Határidő: 2024. május 16.

Pikó András
Most a Bölcsődék Szervezeti és Működési Szabályzatának jóváhagyásáról című II. határozati 
javaslatról döntünk. Kérem, hogy szavazzunk.
17 igen. Köszönöm szépen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
160/2024. (V. 16.) számú határozata

a Józsefvárosi Egyesített Bölcsődék Szervezeti és Működési Szabályzatának 
jóváhagyásáról

(17 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy

1. jóváhagyja a Józsefvárosi Egyesített Bölcsődék módosításokkal egységes szerkezetbe 
foglalt Szervezeti és Működési Szabályzatát, amely 2024. június 1. napjától lép hatályba, 
az előterjesztés 2. számú mellékletét képező tartalommal.

2. felkéri a polgármestert a határozat 1. pontja szerinti, az előterjesztés 2. számú mellékletét 
képező dokumentum aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő: 1. pont esetében: 2024. május 16.,

2. pont esetében: 2024. május 31.

Pikó András
Most két zárt üléssel tárgyalandó napirend következik. Kérem a zárt ülés feltételeinek a 
biztosítását. Köszönöm szépen.

ZÁRT ÜLÉS
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Napirend 17. pontja:
Javaslat a Józsefvárosi Óvodákkal kapcsolatos döntés meghozatalára
(írásbeli előterjesztés) PÓTKÉZBESÍTÉS, ZÁRT
Előterjesztő: Dr. Erőss Gábor alpolgármester

A napirend tárgyalása zárt ülés keretében történt az Mötv. 46. § (2) bekezdése értelmében. 
A napirend tárgyalása során elhangzottakat és a meghozott 161/2024. (V. 16.) sz. 

képviselő-testületi határozatot a zárt ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.

Napirend 18. pontja:
Javaslat fakivágási ügyben hozott1 iktatószámú határozat ellen benyújtott
fellebbezés elbírálására ZART
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

A napirend tárgyalása zárt ülés keretében történt az Mötv. 46. § (2) bekezdése értelmében.
A napirend tárgyalása során elhangzottakat és a meghozott 162/2024. (V. 16.) sz. 

képviselő-testületi határozatot a zárt ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.

Pikó András
Nyilvános üléssel folytatjuk. Kérem a nyilvános ülés feltételeinek a biztosítását.

NYILVÁNOS ÜLÉS

Napirend 19. pontja:
Polgármesteri tájékoztató a lejárt határidejű testületi határozatok és a veszélyhelyzet 
idején meghozott polgármesteri döntések végrehajtásáról, az előző ülés óta tett 
fontosabb intézkedésekről, a jelentősebb eseményekről és az átmenetileg szabad 
pénzeszköz állomány lekötéséről 
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Pikó András
A 19. napirendi pontunk a Polgármesteri Tájékoztató. A tájékoztatót a bizottságok nem 
tárgyalták. A napirend vitáját megnyitom. Kérdezem, hogy kérdésük, hozzászólásuk van-e a 
napirendhez? Nem látok ilyet. Dönteni nem kell a tájékoztatóról, a napirendi pontról nem 
szavazunk.
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Az ülés végén az SZMSZ-ünk értelmében kérdezhetnek a képviselők. Kérdezem a tisztelt 
Képviselőket, hogy van-e kérdésük? Nem látok ilyet. Megköszönöm a képviselőknek a 
munkáját. Köszönöm az 5 éves munkát, ugye, a választások előtt, amíg új felhatalmazást nem 
kérünk a józsefvárosiaktól, most találkoztunk utoljára. Mindenkinek azt kívánom, hogy minél 
több választóval létesítsen kapcsolatot, és minél többen, minél több józsefvárosi tudja majd 
kifejezni az akaratát a választásokon június 9-én. Még egyszer köszönöm. Az ülést 11 óra 43 
perckor bezárom. A kerülettel, önkormányzattal, hivatallal kapcsolatos legfontosabb 
információk a www.jozsefvaros.hu weboldalon találhatók. Viszontlátásra.

A jegyzőkönyv készült: 2024. május 28. 
A jegyzőkönyvet készítette:

GoUla Krisztina
Jegyzői Kabinet Szervezési Iroda 

ügyintéző

Pikó András 
polgármester

A Képviselő-testület jegyzőkönyvének melléklete:
Szavazási lista az Mvoksból kivett adatokból
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Melléklet
Budapest Főváros Vili. Kerület Józsefvárosi Önkormányzat KépviselŐ-testülete 

2024. május 16-i NYÍLT ülés

Szavazás eredménye

Ideje: 2024. május 16. 09:18
Típusa: Nyílt
Határozat: 135 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen
Nem 
Tartózkodik

17 
0
0

100.00
0.00
0.00

94.44
0.00
0.00

Szavazott 17 100.00 94.44
Nem szavazott
Távol

0
1

0.00
5.56

Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Egry Attila 
Dr. Eröss Gábor 
Gondos Judit 
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sátly Balázs 
Soós György 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Dr. Szilágyi Demeter 
Szili-Darók Ildikó 
Veres Gábor 
Vörös Tamás 
Sántha Péterné

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen POLGÁRMESTER
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP



Szavazás eredménye

Egyszerű

Ideje: 2024. május 16. 09:32
Típusa: Nyílt
Határozat: 136 Elfogadva

Tárgya: Napirend 1. pontja: Javaslat a Budapest Főváros Vili, kerület
Józsefvárosi Önkormányzat 2023. évi összefoglaló belső ellenőrzési 
jelentésének jóváhagyására - Szilágyi ind.

Eredménve Voks: Szav% Össz%
Igen 17 100.00 94.44
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 17 100.00 94.44
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 5.56
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Egry Attila 
Dr. Eröss Gábor 
Gondos Judit 
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sátly Balázs 
Soós György 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Dr. Szilágyi Demeter 
Szili-Darók Ildikó 
Veres Gábor 
Vörös Tamás 
Sántha Rétemé

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGÁRMESTER 
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP 
Igen ALPOLGÁRMESTER 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye
Ideje: 2024. május 16. 09:33
Típusa: Nyílt
Határozat: 137 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 1. pontja: Javaslat a Budapest Főváros Vili, kerület
Józsefvárosi Önkormányzat 2023. évi összefoglaló belső ellenőrzési 
jelentésének jóváhagyására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 11 64.71 61.11
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 6 35.29 33.33
Szavazott 17 100.00 94.44
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 5.56
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Dr. Eröss Gábor 
Hermann György 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sátly Balázs 
Stettner István 
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó 
Veres Gábor 
Egry Attila 
Gondos Judit 
Dr. Juharos Róbert 
Soós György 
Dr. Szilágyi Demeter 
Vörös Tamás 
Sántha Péterné

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Tart. FIDESZ-KDNP
Tart. FIDESZ-KDNP
Tart. FIDESZ-KDNP
Tart. FIDESZ-KDNP
Tart. FIDESZ-KDNP
Tart. FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP



Szavazás eredménye
Ideje: 2024. május 16. 09:46
Típusa: Nyílt
Rendelet: 11 Elfogadva
Minősített

Tárgya: Napirend 2. pontja: Javaslat a Budapest Főváros Vili, kerület
Józsefvárosi Önkormányzat 2023. évi költségvetésről szóló 40/2022. 
(XII. 15.) önkormányzati rendelet végrehajtására vonatkozó 
zárszámadási rendelet megalkotására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 11 64.71 61.11
Nem 6 35.29 33.33
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 17 100.00 94.44
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 5.56
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Dr. Eröss Gábor 
Hermann György 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sátly Balázs 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó 
Veres Gábor 
Egry Attila 
Gondos Judit 
Dr. Juharos Róbert 
Soós György 
Dr. Szilágyi Demeter 
Vörös Tamás 
Sántha Péterné

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye

Ideje: 2024. május 16. 09:46
Típusa: Nyílt
Határozat: 138 Elfogadva
Minősített

Tárgya: Napirend 2. pontja: Javaslat a Budapest Főváros Vili, kerület
Józsefvárosi Önkormányzat 2023. évi költségvetésről szóló 40/2022. 
(XII. 15.) önkormányzati rendelet végrehajtására vonatkozó 
zárszámadási rendelet megalkotására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 
Nem 
Tartózkodik

11
6
0

64.71
35.29

0.00

61.11
33.33

0.00
Szavazott 17 100.00 94.44
Nem szavazott 
Távol

0 
1

0.00
5.56

Összesen 18 100.00

Név 
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Dr. Eröss Gábor 
Hermann György 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sátly Balázs 
Stettner István 
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó 
Veres Gábor 
Egry Attila 
Gondos Judit 
Dr. Juharos Róbert 
Soós György 
Dr. Szilágyi Demeter 
Vörös Tamás 
Sántha Péterné

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye

Minősített

Ideje: 2024. május 16. 09:54
Típusa: Nyílt
Határozat: 139 Elfogadva

Tárgya: Napirend 3. pontja: Javaslat a Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt 
2023. évi közszolgáltatási beszámolójának és a 2023. évi számviteli 
beszámolójának elfogadására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 17 100.00 94.44
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 17 100.00 94.44
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 5.56
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Egry Attila 
Dr. Erőss Gábor 
Gondos Judit 
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sátly Balázs 
Soós György 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Dr. Szilágyi Demeter 
Szili-Darók Ildikó 
Veres Gábor 
Vörös Tamás 
Sántha Péterné

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP 
Igen ALPOLGÁRMESTER 
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP 
Igen ALPOLGÁRMESTER 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye

Ideje: 2024. május 16. 09:56
Típusa: Nyílt
Határozat: 140 Elfogadva
Minősített

Tárgya: Napirend 4. pontja: Javaslat a Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt.
2024. évi közszolgáltatási szerződéseinek módosítására és új 
feladatok pénzügyi fedezetének biztosítására I.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 16 100.00 88.88
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 16 100.00 88.88
Nem szavazott 1 5.56
Távol 1 5.56
Összesen 18 100.00

Név
Dr. Erőss Gábor 
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Egry Attila 
Gondos Judit 
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sátly Balázs 
Soós György 
Stettner István 
Szarvas Koppány Bendegúz 
Dr. Szilágyi Demeter 
Szili-Darók Ildikó 
Veres Gábor 
Vörös Tamás 
Sántha Péterné

Voks Frakció
Nem sz. ALPOLGÁRMESTER

IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen POLGÁRMESTER
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP



Szavazás eredménye

Ideje: 2024. május 16. 09:56
Típusa: Nyílt
Határozat: 141 Elfogadva
Minősített

Tárgya: Napirend 4. pontja: Javaslat a Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt.
2024. évi közszolgáltatási szerződéseinek módosítására és új 
feladatok pénzügyi fedezetének biztosítására II.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 17 100.00 94.44
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 17 100.00 94.44
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 5.56
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Egry Attila 
Dr. Eröss Gábor 
Gondos Judit 
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sátly Balázs 
Soós György 
Stettner István 
Szarvas Koppány Bendegúz 
Dr. Szilágyi Demeter 
Szili-Darók Ildikó 
Veres Gábor 
Vörös Tamás 
Sántha Péterné

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen POLGÁRMESTER
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye

Ideje: 2024. május 16. 09:59
Típusa: Nyílt
Határozat: 142 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 5. pontja: Javaslat a Rév8 Zrt. 2023. évre vonatkozó éves
beszámolójának, 2023. évre vonatkozó éves közszolgáltatási 
beszámolójának, a 2024. évi üzleti tervének elfogadására és a 2024. 
évi Közszolgáltatási szerződésének a módosítására I.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 
Nem 
Tartózkodik

11
5
1

64.71
29.41

5.88

61.10
27.78

5.56
Szavazott 17 100.00 94.44
Nem szavazott
Távol

0
1

0.00
5.56

Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
CzeglédyÁdám 
Dr. Eröss Gábor 
Hermann György 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sátly Balázs 
Stettner István 
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó 
Veres Gábor 
Egry Attila 
Gondos Judit 
Soós György 
Dr. Szilágyi Demeter 
Vörös Tamás 
Dr. Juharos Róbert 
Sántha Petemé

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Tart. FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye

Ideje: 2024. május 16. 10:00
Típusa: Nyílt
Határozat: 143 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 5. pontja: Javaslat a Rév8 Zrt. 2023. évre vonatkozó éves
beszámolójának, 2023. évre vonatkozó éves közszolgáltatási 
beszámolójának, a 2024. évi üzleti tervének elfogadására és a 2024. 
évi Közszolgáltatási szerződésének a módosítására II.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 11 64.71 61.10
Nem 5 29.41 27.78
Tartózkodik 1 5.88 5.56
Szavazott 17 100.00 94.44
Nem szavazott 0 0.00
Távoí 1 5.56
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Czeglédy Ádám
Dr. Eröss Gábor
Hermann György
Könczöl Dávid
Pikó András
Sátly Balázs
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz
Szili-Darók Ildikó
Veres Gábor
Egry Attila
Gondos Judit
Soós György
Dr. Szilágyi Demeter
Vörös Tamás
Dr. Juharos Róbert
Sántha Péterné

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Tart. FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye

Ideje: 2024. május 16. 10:00
Típusa: Nyílt
Határozat: 144 Elfogadva
Minősített

Tárgya: Napirend 5. pontja: Javaslat a Rév8 Zrt. 2023. évre vonatkozó éves
beszámolójának, 2023. évre vonatkozó éves közszolgáltatási 
beszámolójának, a 2024. évi üzleti tervének elfogadására és a 2024. 
évi Közszolgáltatási szerződésének a módosítására III.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 11 64.71 61.10
Nem 5 29.41 27.78
Tartózkodik 1 5.88 5.56
Szavazott 17 100.00 94.44
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 5.56
Összesen 18 100.00

Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
CzeglédyÁdám IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Dr. Erőss Gábor Igen ALPOLGÁRMESTER
Hermann György IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Könczöl Dávid IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Pikó András Igen POLGÁRMESTER
Sátly Balázs IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Stettner István IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Szarvas Koppány Bendegúz IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Szili-Darák Ildikó Igen ALPOLGÁRMESTER
Veres Gábor IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Egry Attila Nem FIDESZ-KDNP
Gondos Judit Nem FIDESZ-KDNP
Soós György Nem FIDESZ-KDNP
Dr. Szilágyi Demeter Nem FIDESZ-KDNP
Vörös Tamás Nem FIDESZ-KDNP
Dr. Juharos Róbert Tart. FIDESZ-KDNP
Sántha Péterné Távol FIDESZ-KDNP



Szavazás eredménye
Ideje: 2024. május 16. 10:01
Típusa: Nyílt
Határozat: 145 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 5. pontja: Javaslat a Rév8 Zrt. 2023. évre vonatkozó éves
beszámolójának, 2023. évre vonatkozó éves közszolgáltatási 
beszámolójának, a 2024. évi üzleti tervének elfogadására és a 2024. 
évi Közszolgáltatási szerződésének a módosítására IV.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 11 64.71 61.10
Nem 5 29.41 27.78
Tartózkodik 1 5.88 5.56
Szavazott 17 100.00 94.44
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 5.56
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Czeglédy Ádám
Dr. Erőss Gábor
Hermann György
Könczöl Dávid
Pikó András
Sátly Balázs
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz
Szili-Darók Ildikó
Veres Gábor
Egry Attila
Gondos Judit
Soós György
Dr. Szilágyi Demeter
Vörös Tamás
Dr. Juharos Róbert
Sántha Péterné

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Tart. FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye
ideje: 2024. május 16. 10:04
Típusa: Nyílt
Határozat: 146 Elfogadva
Minősített

Tárgya: Napirend 6. pontja: Javaslat a Józsefváros Közösségeiért Nonprofit
Zrt. 2023. évre vonatkozó egyszerűsített éves pénzügyi 
beszámolójának, a 2023. évre vonatkozó éves szakmai 
beszámolójának, közhasznúsági jelentésének elfogadására és 
könyvvizsgálójának megválasztására, valamint az Alapszabályának a 
módosításokkal egységes szerkezetbe foglalásának előkészítésére és 
a Józsefváros Közösségeiért Nonprofit Zrt. 2024. évre vonatkozó 
Közszolgáltatási szerződésének módosítására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 11 64.71 61.11
Nem 6 35.29 33.33
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 17 100.00 94.44
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 5.56
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Czeglédy Ádám
Dr. Eröss Gábor
Hermann György
Könczöl Dávid
Pikó András
Sátly Balázs
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz
Szili-Darók Ildikó
Veres Gábor
Egry Attila
Gondos Judit
Dr. Juharos Róbert
Soós György
Dr. Szilágyi Demeter
Vörös Tamás
Sántha Péterné

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP

13



Szavazás eredménye

Ideje: 2024. május 16. 10:18
Típusa: Nyílt
Határozat: 147 Elutasítva
Minősített

Tárgya: Napirend 7. pontja: Javaslat a 2024. évi részvételi költségvetéshez
kapcsolódó döntés meghozatalára

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 9 60.00 50.00
Nem 6 40.00 33.33
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 16.67
Összesen 18 100.00

Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Czeglédy Ádám IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Dr. Erőss Gábor Igen ALPOLGÁRMESTER
Hermann György IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Könczöl Dávid IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Pikó András Igen POLGÁRMESTER
Sátly Balázs IgenMOMENTUM-PARBESZED FRAKCIÓ
Szarvas Koppány Bendegúz IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Szili-Darók Ildikó Igen ALPOLGÁRMESTER
Egry Attila Nem FIDESZ-KDNP
Gondos Judit Nem FIDESZ-KDNP
Dr. Juharos Róbert Nem FIDESZ-KDNP
Soós György Nem FIDESZ-KDNP
Dr. Szilágyi Demeter Nem FIDESZ-KDNP
Vörös Tamás Nem FIDESZ-KDNP
Sántha Péterné Távol FIDESZ-KDNP
Stettner István TávolJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Veres Gábor TávolJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ

14



Szavazás eredménye

Minősített

Ideje: 2024. május 16. 11:12
Típusa: Nyílt
Rendelet: 12 Elfogadva

Tárgya: Napirend 8. pontja: Javaslat az önkormányzat tulajdonában álló 
józsefvárosi ingatlanok állami kisajátításával kapcsolatos döntések 
meghozatalára

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 17 100.00 94.44
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 17 100.00 94.44
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 5.56
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Egry Attila 
Dr. Erőss Gábor 
Gondos Judit 
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sátly Balázs 
Soós György 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Dr. Szilágyi Demeter 
Szili-Darók Ildikó 
Veres Gábor 
Vörös Tamás 
Sántha Péterné

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGÁRMESTER 
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP 
Igen ALPOLGÁRMESTER 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye
Ideje: 2024. május 16. 11:15
Típusa: Nyílt
Rendelet: 13 Elfogadva
Minősített

Tárgya: Napirend 9. pontja: Javaslat a szociális és gyermekjóléti ellátásokról
szóló és az intézményi gyermekétkeztetés térítési díjairól szóló 
önkormányzati rendeletek módosítására, valamint a józsefvárosi 
idősek részére szóló oltási program elindítására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 17 100.00 94.44
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 17 100.00 94.44
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 5.56
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Egry Attila 
Dr. Erőss Gábor 
Gondos Judit 
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sátly Balázs 
Soós György 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Dr. Szilágyi Demeter 
Szili-Darók Ildikó 
Veres Gábor 
Vörös Tamás 
Sántha Péterné

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGÁRMESTER 
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGÁRMESTER 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye

Minősített

Ideje: 2024. május 16. 11:15
Típusa: Nyílt
Határozat: 148 Elfogadva

Tárgya: Napirend 9. pontja: Javaslat a szociális és gyermekjóléti ellátásokról 
szóló és az intézményi gyermekétkeztetés térítési díjairól szóló 
önkormányzati rendeletek módosítására, valamint a józsefvárosi 
idősek részére szóló oltási program elindítására 1.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 17 100.00 94.44
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 17 100.00 94.44
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 5.56
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Egry Attila 
Dr. Eröss Gábor 
Gondos Judit 
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sátly Balázs 
Soós György 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Dr. Szilágyi Demeter 
Szili-Darók Ildikó 
Veres Gábor 
Vörös Tamás 
Sántha Péterné

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen POLGÁRMESTER
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye
Ideje: 2024. május 16. 11:16
Típusa: Nyílt
Határozat: 149 Elfogadva
Minősített

Tárgya: Napirend 9. pontja: Javaslat a szociális és gyermekjóléti ellátásokról
szóló és az intézményi gyermekétkeztetés térítési díjairól szóló 
önkormányzati rendeletek módosítására, valamint a Józsefvárosi 
idősek részére szóló oltási program elindítására II.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 17 100.00 94.44
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 17 100.00 94.44
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 5.56
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Egry Attila 
Dr. Eröss Gábor 
Gondos Judit 
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sátly Balázs 
Soós György 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Dr. Szilágyi Demeter 
Szili-Darók Ildikó 
Veres Gábor 
Vörös Tamás 
Sántha Péterné

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP 
Igen ALPOLGÁRMESTER 
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP 
Igen ALPOLGÁRMESTER 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye
Ideje: 2024. május 16. 11:17
Típusa: Nyílt
Határozat: 150 Elfogadva
Minősített

Tárgya: Napirend 10. pontja: Javaslat a felnőtt háziorvosi ügyeleti feladatok
ellátásához szükséges pénzügyi fedezet biztosítására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen
Nem 
Tartózkodik

17
0
0

100.00
0.00
0.00

94.44
0.00
0.00

Szavazott 17 100.00 94.44
Nem szavazott 
Távol

0
1

0.00
5.56

Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Egry Attila 
Dr. Erőss Gábor 
Gondos Judit 
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sátly Balázs 
Soós György 
Stettner István 
Szarvas Koppány Bendegúz 
Dr. Szilágyi Demeter 
Szili-Darók Ildikó 
Veres Gábor 
Vörös Tamás 
Sántha Péterné

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen POLGÁRMESTER
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye
Ideje: 2024. május 16. 11:24
Típusa: Nyílt
Határozat: 152 Elfogadva
Minősített

Tárgya: Napirend 12. pontja: Javaslat közfeladat-ellátási szerződés
megkötésére a Fellegajtó Nyitogatók Alapítvánnyal

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 17 100.00 94.44
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 17 100.00 94.44
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 5.56
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Egry Attila 
Dr. Erőss Gábor 
Gondos Judit 
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sátíy Balázs 
Soós György 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Dr. Szilágyi Demeter 
Sziíi-Darók Ildikó 
Veres Gábor 
Vörös Tamás 
Sántha Péterné

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGÁRMESTER 
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGÁRMESTER 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye

Ideje: 2024. május 16.11:29
Típusa: Nyílt
Határozat: 153 Elutasítva
Minősített

Tárgya: Napirend 13. pontja: Javaslat a 2024. évi alapítványi pályázatok
elbírálására- Szilágyi Demeter módosító indítványa

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 
Nem 
Tartózkodik

8
8
1

47.06
47.06

5.88

44.44
44.44

5.56
Szavazott 17 100.00 94.44
Nem szavazott 
Távol

0
1

0.00
5.56

Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Egry Attila
Gondos Judit
Dr. Juharos Róbert
Soós György
Stettner István
Dr. Szilágyi Demeter
Vörös Tamás
Czeglédy Ádám 
Dr. Eröss Gábor
Hermann György
Könczöl Dávid
Pikó András
Sátly Balázs
Szarvas Koppány Bendegúz
Szili-Darók Ildikó
Veres Gábor
Sántha Péterné

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
Igen FIDESZ-KDNP
Igen FIDESZ-KDNP
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
Igen FIDESZ-KDNP
NemJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Nem ALPOLGÁRMESTER
NemMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
NemMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Nem POLGÁRMESTER
NemMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
NemMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Nem ALPOLGÁRMESTER
Tart.JÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ

Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye
Ideje: 2024. május 16. 11:31
Típusa: Nyílt
Határozat: 154 Elfogadva
Minősített

Tárgya: Napirend 13. pontja: Javaslat a 2024. évi alapítványi pályázatok
elbírálására (1. pont 3,5,8)

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 11 64.71 61.11
Nem 6 35.29 33.33
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 17 100.00 94.44
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 5.56
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Dr. Erőss Gábor 
Hermann György 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sátly Balázs 
Stettner István 
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó 
Veres Gábor 
Egry Attila 
Gondos Judit 
Dr. Juharos Róbert 
Soós György 
Dr. Szilágyi Demeter 
Vörös Tamás 
Sántha Péterné

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye

Minősített

Ideje: 2024. május 16. 11:31
Típusa: Nyílt
Határozat: 155 Elfogadva

Tárgya: Napirend 13. pontja: Javaslat a 2024. évi alapítványi pályázatok 
elbírálására (1. pont többi)

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 
Nem 
Tartózkodik

17 
0
0

100.00
0.00
0.00

94.44
0.00
0.00

Szavazott 17 100.00 94.44
Nem szavazott 
Távol

0 
1

0.00
5.56

Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Egry Attila 
Dr. Erőss Gábor 
Gondos Judit 
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sátly Balázs 
Soós György 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Dr. Szilágyi Demeter 
Szili-Darók Ildikó 
Veres Gábor 
Vörös Tamás 
Sántha Péterné

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen POLGÁRMESTER
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye
Ideje: 2024. május 16. 11:32
Típusa: Nyílt
Határozat: 156 Elfogadva
Minősített

Tárgya: Napirend 13. pontja: Javaslat a 2024. évi alapítványi pályázatok
elbírálására (2-6. pont)

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 17 100.00 94.44
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 17 100.00 94.44
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 5.56
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Egry Attila 
Dr. Erőss Gábor 
Gondos Judit 
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sátly Balázs 
Soós György 
Stettner István 
Szarvas Koppány Bendegúz 
Dr. Szilágyi Demeter 
Szili-Darók Ildikó 
Veres Gábor 
Vörös Tamás 
Sántha Péterné

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGÁRMESTER 
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP 
Igen ALPOLGÁRMESTER 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP

24



Szavazás eredménye

Ideje: 2024. május 16. 11:34
Típusa: Nyílt
Határozat: 157 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 14. pontja: Javaslat a Budapest Főváros Vili, kerület
Józsefvárosi Önkormányzat 2023. évi gyermekjóléti és 
gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról szóló átfogó értékelés 
elfogadására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 
Nem 
Tartózkodik

17
0
0

100.00
0.00
0.00

94.44
0.00
0.00

Szavazott 17 100.00 94.44
Nem szavazott 
Távol

0
1

0.00
5.56

Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Egry Attila 
Dr. Eröss Gábor 
Gondos Judit 
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sátly Balázs 
Soós György 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Dr. Szilágyi Demeter 
Szili-Darák Ildikó 
Veres Gábor 
Vörös Tamás 
Sántha Péterné

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGÁRMESTER 
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGÁRMESTER 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye
Ideje: 2024. május 16. 11:35
Típusa: Nyílt
H atározat : 158 E (fogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 15. pontja: Javaslat a Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és
Gyermekjóléti Központ 2023. évi beszámolójának elfogadására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 17 100.00 94.44
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 17 100.00 94.44
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 5.56
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Czeglédy Ádám
Egry Attila
Dr. Eröss Gábor
Gondos Judit
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert
Könczöl Dávid
Pikó András
Sátly Balázs
Soós György
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz
Dr. Szilágyi Demeter
Szili-Darók Ildikó
Veres Gábor
Vörös Tamás
Sántha Péterné

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP 
Igen ALPOLGÁRMESTER 
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP 
Igen ALPOLGÁRMESTER 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye

Egyszerű

Ideje: 2024. május 16. 11:36
Típusa: Nyílt
Határozat: 159 Elfogadva

Tárgya: Napirend 16. pontja: Javaslat a Józsefvárosi Egyesített Bölcsődék
2023. évi beszámolójának elfogadására, és Szervezeti és Működési 
Szabályzatának jóváhagyására I.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 
Nem 
Tartózkodik

17
0
0

100.00
0.00
0.00

94.44
0.00
0.00

Szavazott 17 100.00 94.44
Nem szavazott 
Távol

0
1

0.00
5.56

Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Egry Attila 
Dr. Eröss Gábor 
Gondos Judit 
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sátly Balázs 
Soós György 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Dr. Szilágyi Demeter 
Szili-Darók Ildikó 
Veres Gábor 
Vörös Tamás 
Sántha Péterné

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGÁRMESTER 
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGÁRMESTER 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye
Ideje: 2024. május 16. 11:37
Típusa: Nyílt
Határozat: 160 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 16. pontja: Javaslat a Józsefvárosi Egyesített Bölcsődék
2023. évi beszámolójának elfogadására, és Szervezeti és Működési 
Szabályzatának Jóváhagyására II.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 17 100.00 94.44
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 17 100.00 94.44
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 5.56
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Egry Attila 
Dr. Eröss Gábor 
Gondos Judit 
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sátly Balázs 
Soós György 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Dr. Szilágyi Demeter 
Szili-Darók Ildikó 
Veres Gábor 
Vörös Tamás 
Sántha Péterné

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGÁRMESTER 
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen ALPOLGÁRMESTER 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
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